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rovAcs pntnn
Szdp j6 napot kiv6nok mindenkinekl Nrilam 17 6ra van. Ugyhogy elkezdjtik a mai
kdzmeghallgatdst. De miel<itt m6g elkezdendnk, el6szdr is nagy szeretettel kiisz6nt6k
mindenkit, mdsrdsa Jegyz6 fmak adn6k sz6t, aki a GDp-ral kapcsolatos dolgokat elmondan6.
Aki mar volt kdzmeghallgatason, az tudja, hogy ehhez a mikrofonhoz, aki k6rdezni szeretne,
ki kdne friradnia, ds, hogyha a4 szeretr,€,, hogy kapjon vrilaszt esetleg, ha sz6ban nem tudunk
v6laszt adni, ds ir6sban akar, akkor a nev6t 6s a lakcimdt legyen kedves bemondani. J6? Es
akkor Jegyz6 fmak adok sz6t!

Budapest F6vriros XVI. keriileti Onkorm6nyzat K6pvisel6-
testtilete a napirendet (a;zme ghallgatas) elfogadja.

Hatdrid6: 2021. okt6ber 14.
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Meshivottak:
BUDAPEST FdVAROS XVI, KERULETI
REND6RKAPITANYSAC

DR. CSOMOR ERVIN
Kdszdndm sz6penl En is nagy szeretettel kdszdntdk mindenkitl Polg6rmester rir mri,r kis
rdszben elmondta, amit 6n is szerettem volna. Ugye az adatvddelmi hat6srig 2021-es, hrit
drintdse alapjrin, kdzmeghallgatds rendszer adatvddelmi szempontb6l a kdvetkez6: Aki el
szeretn6 mondani a kdz6rdekii k6rddsdt, felvetds6t, alapesetben ugye nev6t 6s a lakcim6t azt
mondja el, illet6leg elmondhatja. Viszont erre nem kdteles. Tehrit, hogyha valaki nem
szeretnd a nevdt 6s a lakcimdt nyilviinosan elmondani, akkor att6l mdg ugyanirgy a k6rd6s6t
felteheti, 6s akkor itt helyben, amennyiben lehetsdges, Polgrirmester rir nyilv6nval6an
v6laszolni is fog ni. viszont, hogyha nem adja meg a nev6t ds a lakcimdt, abban az esetben,
hogyha itt az itt jelenl6v6k semmilyen m6don nem tudnak a kdrd6s6re v6laszolni, abban az
esetben, h6t megfossza magiltol a^ a lehet6s6get, hogy irdsban ugye tudjunk vele
kommunik6lni, illetcileg a kdrdds6re v6laszolni. Aki megadja a nev6t ds a lakcim6t, hi6ba adja
meg, a jegyz6k6nyvben sem a neve, sem a lakcime rdgzit6sre nem fog kertilni, es az idei
szab6lyok alapjri,n jelenldti fv sem k6sztil, amelyen szintdn sem a neve, sem a lakcime
senkinek nem fog szerepelni. Kdszdndm sz6pen!

KOVACS PETER

Kdsztindm legyzo l0.rl Mivel ez egy dnkorm6nyzati k6pvisel6+esttleti til6s, a napirendr6l kell
szavazni, teh6t h6lgyek, urak, akik itt vannak, kdpviselok, aki elfogadja aa az egy napirendet,
ami ma van, hogy k6zmeghallgatAs, az egyik kezdt most emelje fiil. L6that6lag egyhangtlag,
elfogadtuk.

HATAROZAT
9612021. (X. 14.) Kt.



Felekis: KovricsPdterpolgiiLrmester

Ktizmeghallgatds

KOVACS PETER
Nos! Akkor a menetrend az lenne, hogy akkor nyitunk egy elsri k6rt, akinek k6rddse van, az
legyen kedves, friradjon ide, ds akkor a k6rddsek utiin akkor az elsci k6r utdn akkor viilaszolok
majd. Fiatalember! M6r jdnne is! Tess6k parancsolni !

T. A.
J6 napot! T. A. vagyok a . . .. 6s szeretndk hazakt ltdzni, t6bbsz6r is irtam miir e-mailt
On6knek, 6s szeretn6k hazamenni. A jdvedelmem mrir 40 555. 28 000.- volt annak idejdn,
amikor ott laktam macskdval. Szeretndk hazamenni.

KOVACS PETER

Eftem, kdszdndm szdpen!

Kdsz<inrim!

KOVAC S PETER

Ki a kdvetkez<i jelentkez<i? Jdjjdn fiatalember!

UdvOzlOk mindenkit. Engem N. I. hivnak, 6s a .... szim alatt lakok, 6s a metr6-projekttel
kapcsolatban szeretn6m megkdrdezni, hogyha mtltkor voltunk Onndl, ds emlitette, hogy arra
nincs p6nz, hogy rigy megcsiniiljuk ea a metr6-projektet, hogy a Pirosr6zs6t ne nyissuk 6ssze

a Kerepesivel, gyakorlatilag, hogyne legyen itt a csendes Kertviirosb6l egy, h6t egy fiistds
Zugl6 gyakorlatilag. Azt mondta, hogy lemenne a metr6 a Ibld aki ugye az 6rs utii'n. de nincs
erre pdnz. Most a kdrdds, ugye itt tdnkreteszik a mi 6letiinket, ezzel itt a kdmy6ken, hrit
beeresaik oda a teljes forgalmat, hogyha az Egyenes utciit, hogyha leziuli*., ingatlan rirak
csdkkennek, nekiink tdnketeszik ott aZ a nyugodt dlettinket, ki k6pviseli az 6rdekeinket 6s

mi6rt nem vrirjuk meg, mig lesz annyi pdnz, amig ezt normrilisan meg lehet csin6lni? Hi$ ez a.

tehdt a mi drdekeink, teh6t senki nem k6pviseli ott azon a krimy6ken. Tehit, gondotom,

T. A.

N I

3

( l0 igen, 0 nem, 0 tart6zkodris)

NAPIREND: 1.

T. A.
Kdszdndm! Akkor e-mailben fogok v6lasa?

KOVACS PETER
Mindjart fogok v6laszolni, csak megvarjuk a k6rdez<iket,6s akkor utiina, amikor lement az
els6 kdr kdrdez6s, akkor fogok rti vrilaszolni erre, j6?



ismerik ezt a kdmy6ket, de ez, ez felhriborit6, amit ott terveznek. J6? Meg annyi, hogy a
trijdkoztatds, az se... nulla. TehAt az, hogy ea tervezik. On6k elktildtdk a terveket, vagy valaki
elkiildte a terveket tervezdsre, 6s a tervek, teh t ez el6tt kellett volna itt veltink valami
kommunikrlci6t csindlni szerintem itt a lak6kkal, vagy trijdkoztatni, hogy ilyen szinten
beavatkoznak az 6lettinkbe, mert azdrt el6g durva, hogy most elmegy kdt kocsi, aztiin el fog
menni tdbb ezer aut6 a hrlzunk ekitt gyakorlatilag. Es 40 dve itt lakunk. Teh6t azdrt ezr, ea
gondolom 0n is Lltja, hogy ez igy nem j6. Nem?

KOVACS PETER

Fogok v6laszolni a kdrd6s6re, ha a tdbbi ...

N. I.
J6! Meg, hogy ki k6pviseli az 6rdekeinket, tehrit ennyi, j6, okd! Kiiszdntim!

KOVACS PETER

Nagyon kciszdndm. Kdvetkez<i jelentkez<i. Fiatalasszony, tessdk jdnnil

K. A.
J6 napot kivrinok! K. A. vagyok. .... A4 szeretnem megkdrdezni, Polgiirmester frt6l, hogy
hova jrir szem6szetre, hova jar kardiol6gushoz, hova jar ftil6szetre 6s egyriltalin mit csinal
akkor, amikor valamilyen eg6szen h6tkdznapi baja van, 6s nem kell k6rhazba menni, meg

siirg5ss6gire. Ugyhogy ez lenne az els6 k6rddsem. Mert hogy az nagyonj6, hogy most rlj
emeletet dpittink, vagy miir lehet, hogy mrir ftil is 6ptilt, mert teljesen ftildsleges, mert nem

6rdemes odamenni a rendel6re. Szem6szetre k6rtem id6pontot kdt hete. Ktiz6lt6k, hogy ebben

az dvben m6r nem tudnak a szemdszhez biaositani id<ipontot. Augusztus elej6n k6rtem a 25

6ves lifuryomnak egy kardiol6giai vizsgrilatot, azt november vdgdre adtak volna, rigyhogy

term6szetesen elvittem magiinorvoshoz ds 43 000-6rt kivizsgiiltattam. Hogy tal6n olyan dletet

tudjon 6lni. I h6napot kell vdmi egy vdrv6telre. TehAt azt szeretn6m megk6rdezni

PolgilLrmester rirt6l, hogy mdgis ez, hogy, hogy fog mtikddni ez a kertilet, 6s hogy fog
mrikddni az egdszs6gtigye, ha t6nyleg egyszenien semmire nem jutunk. Tehrit ez, hogy 3
h6napot kelljen vrirni egy szemdszetre, most mondta valaki, hogy a munka-egdszsdgiigyi,

tehet ahhoz, hogy dllasba keriiljdn, hogy megkapja azt az iilAst, kell egy szemdszeti vizsg6lat.

Teh6t, ha az id6n m6r nincsen hely, akkor most mit csin6ljon, hogyha nincs 32 000.- forintja
egy maganszemdszre? Tehiit, akkor az, hogy fog munkilba rillni? Ugyhogy foleg aa
szeretn6m tudni, hogy tdnyleg 6n hova jdr, mert akkor 6n is szeretn6k oda. K6szdn6m

sz6pen!

KOVACS PETER
Kdszdndm szdpen! Kdvetkez6 k6rdez6, tess6k!

sz.zs.
Sz. Zs. vagyok. .... A kett6vel el6uem beszdlri fiatalember llmili:lrroz kapcsol6dik. Teh6t, a

ugyancsak ez a R6zsa utca - Pirosr6zsa utca Atalakitas a tdma. Mondjuk ami engem f6leg

6rint, 6s zavar, az az, hogy a R6zsa utca teljes teriiletdr6l ki akarjAk irtani a frikat, mivel hogy

csapaddkviz elvezet6t szeretn6nek oda betenni. Evvel az az egy probldmrink, hogy van
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csapaddkviz-elvezet6. Val6ban elavult, r6gi. Jelenleg a 300 mdteres szakaszon magiinteriileten
van, de azt gondolom, hogy mivel azt olvastuk, hogy 470 vagy k6zel 470 milli6t kapnak 16,
gydnydni dsszeg, nagyonj6, de lehet, hogy ebb6l ki lehetne saj6titani az, pont azokat, akiknek
a legnagyobb drdeke, hogy, hogy el legyen vezewe ez a csapaddkviz, akiknek a teriiletdn
jelenleg van ez a b6vithet6 iirok. Kcisz6n6m sz6pen!

KOVAC S PETER

K6szdndm sz6pen! Ott a hrilgy, 6s aztAn a fiatalember, j6?

EGY HOLGY
J6 napot kivanok! Elndz6st a k6s6s6rt, de dn a m6sik utc6ban kerestem. Het, M6ty6sfttld, xvl.
keriilet, ...-ban lakom, 6s a corvin utca ds a veres pdter rit sark6n volt r6gen egy tizlet, az
Patika volt regen. Utrina lett egy nagyonj6 tizlet 6s most be van z6rva h6napok 6ta. Es nagyon
szeretne ott a k6my6k, ha egy zdldsdgiizlet lenne. El is indult, nagyon szdpen be is
britoroztii&, minden, 6s egyszer csak le lett hizva az egdsz 6s hogy ott ell 6s nem kdsziil, pedig
nekiink nagyon j6 lenne, mert a mrlsik oldalon van egy, de az monopolhelyzetben van,6s hiit,
nem mindenki tudja, nem mindenki tud odamenni vrisrirolni. sz6val nagyon szeretn6nk, ha ez
lenne. Akkor a m6sik pedig a HEV rillom6s, iizletsor. Rdgen a HEV dllomrison olyan iizletsor
volt, hogy itthon mindent be lehetett viis6rolni. Most is be lehet, mert el lehet menni
Auchanba, meg ALDI-ba, meg nem tudom 6n m6g hova, de ez itt nekiink k6nyelmesebb
lenne. Es szeretn6nk a frlkat ha visszaiiltetndk, ott, azon az i.izletsoron, mert ott nagyon szdp
fak voltak, es r6gen mdg padok is voltak, de ad azeft nem mondtam, mert ott van ilyen
6rdekes tizlet 6s oda mindig kiiilndnk egy kicsik6t!

OVACS PETE

Ja! Bocs6nat!

EGY HOLGY
Akkor dohanybolt. J6! Tehrit nagyon szeretndnk, ha a fdkat visszaiiltetn6k, mert a HEV
megdll6n6l egy darab kis ilyen v6r6 van, ha esik az esri, oda 3 ember bebrijik, a t6bbi nem f6r
el, 6s pdld6ul a gdddll6ire az6rt vrimi kell, meg gyerekekkel, ha jdnnek-mennek, az€rt
szeretn6nek leiilni. Ea is nagyon szeretndnk, ha lenne. Es rdgen ezekndl a kis tizletekn6l volt
p6ks6g. Hires volt, mert leszrilltak a kalauzok 6s megvettdk a kenyeret 6s rohantak, mert olyan
finom volt, a HEV-hez. Volt, aki lemaradt, de ott maradt a kenydr n6la. Volt hriztardsi bolt,
h6ztart6si boltunk, nagyon j6 h6ztartA6i bolt volt. Akkor volt ferfi-fodrrisz, cipdsz iizlet, ami
most isj6 lenne, ha lenne. Az ugyan nem azon az iizletsoron volt, hanem az els6 keresztutca,
ez egy ilyen kis nem vdgig lehet menni Akkor k6v6-tea volt, patyolat volt p6ld6ul, ami nagyon
j6 lenne, ha most is mrikddne valahogy. Akkor volt egy k6v6+e6nk, trafik, k6z6rt. Hentesiink
is volt, az a Veres P6ter rit 6s nem tudom mi az elsri utc4 ott lakom, de nem tudom.
Elfelejtettem. Ott volt egy ilyen sarkon egy hentesiizlet, ahol az egyik rdsze az csirkds volt, a
mdsik pedig ezeket a diszn6 meg marha, ilyeneket Arultak, ds azzal szemben volt egy nagyon
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j6' j6l mukddri z6lds6gesiink, ami most nem tudom dn mi6ta, ott tiresen ell. Hdt ea
szeretndnk, ha valami megval6sulna. Kdszdndm szdpen!

KOVACS PETER
Kdszdndm szepen ! Fiatalember, tessdkj6nni!

J. J.

J. J. vagyok, a ...-b61. Kdt tdmat szerern6k felvetni. Az egyik az, hogy a mellettem l€vii haz a
19., az egy olyan 6sszetett hria, ahol az onkormanyzatnak 3:2 aftinyban van tulajdoni
hrLnyada. H6t 5 lakds van, abb6l 3 az Onkormrinyzatl, es az egyik lakris az al6 van dtcolva,
lakatlan, mert 6letvesz6lyes. Na, most nem csak az a lakris dletvesz6lyes, hanem az eglszhitz.
Az 6n telekhataromon van a hriznak a luzfal1 a bentlak6 egyik ririember ablakot cserdlt a
hiizon, 6s a utcai homlokzaton kititdtte a regi ablakokat 6s megnagyobbitott4 ds egy nagyobb
ablakokat tett be. Ennek az lett a kcivetkezm6nye, hogy a homlokzat dssze-vissza repedezett
ds nemcsak a homlokzat, hanem a tiizfalam is. En ez a rizfalar, ea kb. 3 6ve csindltattam
meg ds az tj vakolaton lehet l6tni a repeddseket, rehar ah z instabil. Es a ftils6 tdglasor, a
legftils6 8 tdglasorb6l mrir 4 hullogatot le hozzam, 6s dn f6ltem az unokiiimat, nehogy
vdletlentil rajuk essen. Es statikus bardtaimmal megn6ztiik a h6zat kiviilr<il, beliilr6l nem volt
jogunk bemenni, csak az Onkormrinyzat beleegyezdsdvel, de szivesen megel6legezem ezt a
statikusi vizsg6latot, de mri.r 6k kivtilr6l azt mondt6k, hogy a h6z dletveszdlyes 6s nem volna
szabad benne takni. Tehrit ennek a k6riiljaras6t, megn6z6sdr kdm6m az Onkormrinyzatt6l.
Azon kiviil, ugyanezen h6z el6tt ttll 2 lvsztuados akricfa, amelyik el van repedve, a 2 f6l
kiildn mozog 6s sz6l id6be ott olyan sziLritzds van, hogy a ttzijatlk az kttya fiile hozz6. Es
nem ferurrill az a veszely, hogy egy erris sz6lndl ez szdthasad 6s kid6l az utcfua, aktr az
aut6kq jar6keltike. En ezr, mfu tavaly is jelentettem. Bementem az Onkormrinyzathoz,
kijottek, egy fiit ott mellette, ki is vdgtak, de pont ezt a kett6t, ea, valahogy retszik nekik.
Nem hagytik, illetve meghagytriLk. Tehrit ez lenne a kdrdsem az egyik. A m6sik k6r6sem az,
hogy hogy, ha j6[ tudom a szolgiiltat6 6s a szolgriltat6st ig6nybe vev6 k6z6tt ldv6
kdzszolgdltatrisi viszonyba akrirmilyen probldma van kett6jiik k6z6tt, az Onkormiinyzat nem
sz6lhat bele, se a jegyz6. D6nt6si, illetve vdlemdnyezdsi joga van a jegyzdnek 6s az
dnkorm6nyzatnak, de d6nt6si joga, illetve hatarozathozatali joga nincsen.

KOVAC P

Milyen szolgrlltat6? .Aramszolgri'ltat6?

J. J.

Ak6r az Aram, akir a viz, akiir a szemdtsz6llit6s. Ugye. Ezt azert mondom, mert birtokomban
yan az a XVI. Kertileti Ujsrig, amelyikben, 2020 augusztus6ban a K6pvisel<i-testtilet tgy
ddntdtt, hogy a XVI. keriileti lomtalanitdst lemondja. Ez meg is t6rtdnt,6s a rijs6gban rigy van
leirva, hogy a Polgrlrmester ur javaslatrfua a K6pvisel<i-testiilet igy d6ntdtt. Meg lehet keresni,
nekem az rijsiig megvan. Na, most utiina a ftilvettdk a kapcsolatot a kdaeriilet-ferurtart6val ds

a kdaertilet-fenntart6 bedobott a postalld6nkba ilyen sz6r6lapot, hogy az Onkorm6nyzattal
tdrtdnt egyeztet6s soriin az a konkhizi6 sztletett, hogy nem lomtalanitanak a XVI. kerUletben.

2020-bat nem is volt. 2021-be januar-februrirba volt a nrilunk is az utceiba a 20 tulajdonosn6l,
3 helyen megkaptiik az 6rtesit6st a kdaertilet-fenntart6t6l, hogy lesz lomtalanitas. Mi is vtirtuk
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a papirt, hogy ki fogunk pakolni a lomot, de nem kaptunk mai napig. Teh6t ririzztik a lomot,
meg van m6g. Egy eshet<isegiink van, amit tavaly is kihaszniiltunk, hogy a XIV. keniletben,
amikor volt a lomtalanit6s, ldtni kellett volna, mind a karav6n, a XVI. keriiletiek a R6kosi
tton v6gig, mentek 6t a soromp6n 6s rakt6k le a lak6telepre a hulladdkaikat, mert a XVI-ba
nem volt hulladdk, illetve lomtalanit6s. Na, most az a kdrddsem, hogy mire sziimitsunk? Most
ugye miir '21 ev vdge van, lomtalanit6s csak elvdtve volt, mindenki <irzi. Tehrit mi a
v6lemdnye? Vegyem a htitamra 6s megint vigyem a keriiletekbe, lessem, hogy hol van
lomtalanitiis 6s akkor vigyem oda? Mert a keriiletbe, sot a utc6nkba sincs olyanok, lak6k,
akik ezt meg tudjriLk oldani. Nincs kocsijuk, nincs utiinfut6juk 6s nem tudjak,6rzik. Mdg
megvan. H{it, mint egy mement6t, iSrizzi* ott mi, de h6t dn nem tudom, hogy csuklik-e vagy
nem, de siiriin emlegetik. ugyhogy ezt szeretn6nk ed a tej,kodatList, hogy az6rt 2021-be
illetve'22-be lesz-e lomtalanitiis?

KOVACS PETER

Ertem. Kdszrinrim !

J. J.

Kdsz<indm!

KOVACS PETER
Tess6k!

B. J.

J6 napot kivrinokl En B. J. vagyok, Arpadftild, ...., 6s nekem olyan probldmrim van, hogy a
szomsz6dunk, ..., egy 20-25 6ve kdriilbeliil nem lakik ott senki. Most ebben a 20-25 6ves
intervallumban megkdrtek minket, amikor m6g 6ltek, hogy a kerit6s mell6 oda szeretndk rakni
a t6glrit, merthogy 6pitkemek. H6t, mi sem term6szetesebb, tegy6tek 6s rakj6tok a Ggliltl. Ez
kb. a kerit6st6l m6sfdl m6ter magas, misfdl m6terrel magasabban van, 6s ezt miir ben6tte a
borostyiin. A kertet ben6tte fri, fa, gaz. 25 6ve ott egy kapav6g6s, egy o116 nem volt. Nem 6l
ott senki, 6s rrink borul ez a tdglatdmeg. A ben6ft borostyiinokkal egyiitt, ami 6thajlik, aa mi
szedegetjiik, vrigja a f6rjem, de van 7 unok6nk 6s bizony nagyon f6lve engedjiik el a 6 6ves
gyereket meg a 4 6vest, hogy ott futkosson. Es2 6ve, vagy taliin 3 is van, hogy r6krikat fogott
a f6rjem. K6rtiink a Mez<i6rdkt6l r6kafog6t, patkrinyok fordulnak elti, vagy 6tj6mak. Most
6ppen nyest futkos az emeletnek a lamb6riazott rdsz6n, ds ott laknak legnagyobb unok6m a
v6leg6ny6vel, 6s 6jjel nem tudnak aludni, mert a nyest eg6sz 6jjel muzsikiil nekik, meg r6gja
szdt a lamb6riet 6s teljesen tehetetlenek vagyunk vele, hogy hogy hogy mit csinrfljunk, hogy
lehetne rendet tenni. TalAn, nem tudom emlitettem-e, a Gdrbe Laszl6 [m61 volt bent a f6rjem,
volt kint 2 6ve kdr0lbel0l 6s megig6rte, hogy megpr6brilja, hogy rendbe tegy6k. Aarin biaos,
hogy valamit tett is, mert kdrtilbeltil 1 mdteren a bejriratnril tett ki 2 muskdtlit a
szomsz6dasszony 6s azon kivtil beljebb nem jutott. Ugyhogy az6ta meg nem tdrtdnik semmi.

KOVACS PETER
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B. J.

Ez .... Nagyon szdpen kdsztindm, fgyhogy. . .

KOVACS PETER
Kdszdnjtik, fogunk viilaszolni csak megviirjuk, hogy m6g akar-e valaki kdrdezni. ...Igen, a

fi atalember, aztii.n a k6vetkez6...

ZS. J,

Tiszteletem! Zs. J. vagyok, ...-bol. Erdekl<idni szeretn6k a tovdbbi sorsunkr6l. Ekisz6r is
kdszdnjiik szdpen a Rakosi rit felirjitris6t, de mint hallottuk ds olvastuk, hogy a Kdrvasrit
somak lesz egy folyamatossbga, egy fehij (trisa a kdzeljdv<iben, ds hrit mi lesz a sorsunk? A
Riikosi riton Ibliiljar6, alagutat hallotn:nk. Hallottunk rdbbszintli gdpkocsi etjar6t, tehdt hogy
itt a kisajetit6sokkal, programokkal kapcso... 6s egy6ltalan milyen projekt van, 6s egyel6re
ennyi. Nem menn6k bele! K6szdn6m sz6pen, hogy meghallgattak!

KOVACS PETER
Fiatalasszony, tess6k parancsolni !

B. A.
J6 napot kivri,nok! B. A. vagyok, .... Nemcsak itt, keresztbe letok rajtatok, bocsanat! En 20

6ve tartok v6rosn6z6seket. Id6n 6ppen 20 dve, 6s ez6rt nagyon sokan fordulnak hozzitn
kiildnfele k6rd6sekkel, hogy dn majd biztos tudom rA a v|lasn. Van sok minden, amire tudom

a vilaszl, illetve igy, ahogy 6n jrirom a keriiletet, ez6rt sok minden 6rdekess6get l6tok, illetve
h6t tdtom, hogy folyamatosan vriltozik a keriiletiink, j6 ir6nyba is. Es mondjuk, a f6'k

tekintet6be kev6sb6 j6 irdnyba. A visszajelzdsek szerint olyan m6don, hogy pdldriul az volt az

egyik kdrdds hozzitm, hogy hogy igaz-e az a dolog, hogyha a hAzuk el6lt valami okb6l ki kell
v6gni a f6t, teh6t kdzteriileten. Mondjuk, akrir az Onkorm inyzal ugye kivrigja kdaeriileten a

fat, akkor, az, nem lesz p6tolva? Mert, hogy oft, tdbben is azl az inf6t kapt6k, hogy csak akkor

p6totja az Onkormanyzat a kdzteriileten a frikat, hogyha ad k6i az ott lak6, 6s akkor 6

villlalja azt az iiltet6st is akar. Es p6ld6ul, hogy ha egy ilyen fontos, 6ltalam gyakan bejrirt

ftvonalat n6zii,nk, akkor az Imre utca 6s a M6tyds kir6ly t6r sarkS.n van 3 kiv6gott fa ugye a

szdp fasorb6l, amit egy 10 dwel ezel6tt tiltettek,6s azok hianyos. Arra m6sok is, a s6tri,l6k is

mindig felhivjdrk a figyelmet, hogy mi6rt nincs itt fa. Tehrit, ez az lmre utca 6s Mrityris kir6ly

sarok. Sz6val, hogy ez igy van-e ez a, ez a menete most, vagy pedig azdrt lehet vrirni, hogy az

Onkormdnyzat is rendszeresen p6tol? Azten, Cinkotrin az egykori zsid6 temet6n6l, ami egy

kisebb mez6 most, egy sarok, ugye nemr6giben egy kis parkositas kdsziitt. Es ez a kis

parkositris, hat azt hittUk, hogy ez majd folytat6dik, de aztin most rii,kerestem 6s r6ddbbentem,

hogy mrir be is fejez<iddtt a parkositris. Itt murviival sz6ftik lel kdrtlbeliil a ter[let
egyharmad6t. Keriilt 16 2 pad 6s n6hrl'ny ilyen magas6gy6snak nevezett, teh6t ilyen ndvdnyek.

Valamifele ilyen frib6l kdsztilt tart6ban. Es a, teh6t, nagyon furcsa, hogy murv6val van

felsz6rva 6s parknak hivjuk. Es az a k6rddsem, hogy lehets6ges-e, hogy ugye a f6kert6sziink

az ugye, hogyha j6l tudom kastdlyparkot is tervezett, tehrit, hogy egy kicsit ott kdriiln6zne 6s

akkor hritha neki j6 dtletei trimadnanak, hogy mit lehetne ott csin6lni, nrert azert az nem tul

l6tvrinyos. Illetve hogy ez a2 pad ez ott, ott van ugye a murya k6zepdn, de, nincs mellette fa.

Teh6t, hogy ott v6giil is nem annyira j6 iicsdrdgni, hogyha kicsit is siit a nap. Mdg6tte pedig

8



talalhat6 nemr6giben helltdrtdn6sz koll6grim Goldbergel Tam6s saj6t pdnzb6l kdszittetett a
volt cinkotai zsid6 temet6re emldkez<i egy nagy eml6kk6vet. Es, hogy ezzel kapcsolatban,
hogy tervezi-e az Onkormiinyzat, hogy lesz-e valamifdle ilyen hivatalos 6tad6s, iinneps6g
ezzel kapcsolatban? Aztin, faiiltet6sr6l mrir beszdltem, de fakiv6grissal kapcsolatban ugye itt a
hdlgy mriLr emlitette, hogy a R6zsa utca, R6zsa utcaban varhat6 nagy fakivrigris, 300 m6ter
hosszan. Ez tgy ndz ki, hogy igy dsszedmek a fak a k6t oldalon ds lgye M egyik oldalon
majd kiv6gfrik az d,sszes flit. ugye h6lgy azjavasolta, hogy nlzzenek esetleg ut6na, hogy a
megl6v6 csapad6kcsatom6t lehetne-e haszn6lni, 6s akkor igy megmenektiln6nek a frik. En
pedig egy mrisik dtletet dobn6k itr be, m6,ghozz6 a tej6koztat6s 6tlet6t. Teh6t az, aki ott lakik,
az kapott arr6l inf6t, hogy majd itt fav6g6s lesz, meg mi is sajnrlljuk, de h6t igy van, hogyha
csatomet akarunk, akkor frlt is v6gunk. Es azon az ritvonalon, ott miir nem lesz f4 csak a
triloldalon. Es ugyanez tdrt6nt a L6gcsavar utciiban, hogy hogy az emberek hirtelen igy
r6d6bbentek, hogy itt valami tdrt6nik, 6s egyik napr6l a m6sikra ugye kiv6gtrik a L6gcsavar
utcriban a fitkat. Azt gondolom, hogyha kapunk el6zetesen informiici6t ezekrol a nagyszab6su
dolgok6l, hogy itt most ilyen varhat6, akkor nem lesz bel6le olyan balhd, hogy m6g
tjs6gcikk is sziiletik, merthogy, merthogy, hogy nincsen kirakva p6ld6ul a f6ka egy
tdjdkoztatl. Talan l6ttak, a F6KERT mostan6ban a sajit fiira rak ki ilyen kis c6dul6kat,
hogyha valamit szeretne vele csin6lni, akar kiv6gni, akiir gallyazni, tehet a lak6kat minimum
2 hdttel el6tte t6j6koztatjak r6la, hogy hogy azzal a frival valami t<irtdnik. Es 6n most voltam
egy ilyen, a f6vrirosi f6kertdsz el6adrisa zajlott ds aa mondta, hogy az elmrilt egy 6vben, s

lecsdkkent a panaszok sziirna att6l, hogy az emberek ou l6tjrik, tudjrik, felfogiak, megdrtik
esetleg, at6rzik, ds j6, h6t j6 ez t6rtdnik a frlval. Viszont, hogyha nincsen semmifele
uijdkoaatris, akkor csak a felhiiborod6s tud menni. Ugyhogy, amit m6g javasoln6k, a
kommunik6ci6t. Abban a formriban is, hogy most v6gign6ztem eg6szen augusztusig, hogy
nemcsak a frikkal kapcsolatban, hanem hogy hol olvashatok arr6l, hogy most itt
kdzmeghallgat6s lesz, ds tgye az dnkormiinyzati rijsdgban volt benne, illetve az

Onkormrlnyzat honlapj rin, arnft azert annyira nem ndzi az ember,6s az Onkormri,n yzat saj6t
Facebook oldakin pedig nem volt egy sz6 sem arr6l, hogy itt kcizmeghallgatiis lesz, pedig ez
egy fontos. Nincsen, v6gign6ztem augusztusig. Ez egy fontos dolog, hogy ugye ott ldssrik az
emberek. Tovdbbra sem lehet az Onkormrinyzat Facebook oldal6n kommunik6lni az
Onkormenyzattal , ugye az a legegyszenibb, nem kell keresg6lni, az ember rin€2, 6s akkor tud
irni valamit. Lehet tovdbbitani az illetdkeshez. Ott megszUntettdk ezt, kiiktattak ezt a gombot,
teh6t, nem lehet tizenetet kiildeni az Onkormrfuryzatnak. Es, h6t ugye bonyolultabb
megkeresni, hogy most ki lehet az illetdkes, hogyha valamit akar az ember int6zni. Es

drdemes ugye most m6r 13 000 f6s a kertileti Facebook csoport, a XVI. keriileti f6rum, ahol
rengeteg olyan fontos dolgot felvetnek az emberek, mint amiket itt hallottunk, ds ott tovribbra
is tal6lgatnak. Nincsenek vdlaszok. Aki tud, viiaszol, valamit mond, 6ppen az ellenkez6j6t
mondja, mint arni az igaz, mert 6 rigy tudja. TehAt 6rdemes lenne erre forditani egy kis
energi6t, b6r most l6ttam, hogy mind a 3 kommunikiici6s munkatars tavozik az

Onkorm6nyzatt6l 6s keresnek ujat, de hogyha majd meglesznek az tjak, akkor drdemes erre

egy kis energiiit fektetni, hogy legyenek viilaszok. Es mdg egy dolog eszembe jutott,
mighozz| a L6gcsavar utcilval kapcsolatban. Ugye most a tegnapi testiileti tildsen a

k6pvisel<ik el6tt volt az a 30 eve viim el6terjesa6s, hogy az Onkorm6nyzat vizsgii{ja meg,

hogy az tJjszttsz utca 45lB. lak6telep ritjait ritvegydk tgye. Ez ellen ugye eddig nagy volt a
tiltakozes, hogy nem, ez tril nagy teher lenne. Meg aki odakrjltdzik, vagy ott vesz valamit, az
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tudja, hogy az mag6nrit. Persze nem feltdtlentil tudja. Tehdt, most egy ilyen csod6latos, klassz
dolog tdrt6nik, hogy az Onkormdnyzat megvizsgrilja. Es, hogyha lesz 16 p6nz, hogyha tudnak
ugye 16 szerezni pdna vagy kigazd6lkodjrik a k6lts6gvet6sb6l, akkor megcsin6ljak az utakat
is, a bels6 utakat. Es akkor e[ lehet jutni a Jdgcsamokhoz. Viszont aA olvastam az
el6terjeszt6sben, hogy ezt miir iiprilisban az utak tulajdonosa, magiintulajdonosa felajdnlotta
az Onkormiinyzatnak, hogy ezeket az utakat vegydk 6t. A fakivdgris a Ldgcsavar utciiban
viszont most <isszel zajlott. Ugye arr6l volt sz6, hogy szdlesiteni fogjrik a Ldgcsavar utcriban
az utat, ds azdrt kell kivrigni a filkat, mert a tuloldalon a lak6k nem voltak hajland6k vagy a
tulajdonosok egy darabot a ftildb<il dtadni az Onkormiinyzatnak. Teh6t, ez6rt egy eg6sz sz6p
fasor ugrik. Es abban az esetben viszont, hogyha az Onkormri,nyzat tudta ea mrir 6prilisban,
hogy a bels6 utakat nagy val6sziniisdg szerint meg fogjak csin6lni, teh6t ott nyugodtan 6t lehet
menni a majd a Jdgcsamokhoz, persze most is 6t lehet menni, nem kellett voln4 azt
gondolom, hogy kiirtani ezeket a fil<at. Ez az6rt logikus gondolat. Ugyhogy a tfujlkoztatfus
k6r6s6n kivtil, az is a k6rds, hogy hogyha most bdrmit terveznek, akir az rJjszlsz utca 45lB-
ben, vagy barhol, akrir f6rumokon is k6rjiik, hogy t6j6koztassiik az embereket! K6sz6n6m
szdpen!

KOVACS PETER
Kdszdndm sz6pen! Kdvetkezo klrdezot Tessdk el6rej6nni!

SZ.H
J6 napot kivrinokl Sz. H. vagyok, .... J6? Nekem ketto javaslatom van, 6s akkor egy tdmdban

meg kdrddseim lesznek. Az egyik javaslatom az ErzsdbetJigeti tipeg6vel kapcsolatos, ami
ugye az orvosi rendel6kh6z 6s gy6gyszertarhoz vezet, hogy amikor fehijitottrlk az Erzsebet-
ligetnek a foter6t, egy nagyon klassz rendezvdnyparkot, rendezv6nyteret alakitottak ki, 6s dn a

terv alapj6n jeleztem, hogy szerintem a tipeg<i nem akadrllymentes. Teh6t, amikor
egdszs6giigyi intlzmlryhez 6pitiiLnk ilyet, akkor ebb6l probl6ma lehet. En rigy l6tom, hogy

nehezen is haszn6ljrik. A tipeg6 az olyan, hogy egy beton, 1 f6. Es nagyon neh6z karbantartani

is, hiszen ott a fiivet dlland6an nyimi kdne. Hogyha h6 van, nehezebb takaritani. Teh6t, nekem

az a javaslatom, hogy esetleg ea gondoljdk ujra. Teh6t, hogy egybeffigg6, teh{it, egy egybe,

teljesen mindegy, egybeffiggo feliilet, amin babakocsival, jar6kerettel, ilyenekkel lehet

kcizlekedni. Tehit, ez, ez az egyik. A miisik az a Ztgo patak. Ugye a Zig,6 patakrl.al egy

nagyon sz6p pihen6parkot alakitottak ki, ilyen vessz6kb6l font brirk6t, taliin Korona vagy
jurta. Teh6t ilyen alakok, alakt flizfapalot6kat 6s kdrtil<itte volt fahrinccsal felsz6rt 6sv6ny. Ma
miir ezeknek a nyoma nincs. En ad lei'rlm, hogy karban van tartva egy6bk6nt, tehrit

szemeteseket iiritik, a jAt6kok, jritsz6t6r j6 6llapotban vannak, viszont a vizesblokk az nem.

Teh6t ott vannak iv6 kutak. Azok iddn nem miik<idtek, nem tudom, hogy tavaly miikddtek-e.

Es maga, az eg6szet ugye elvadult, teh:it gyakorlatilag nem kertilt sor ara, hogy fjra kdtdzz6k

vagy ujra sz6rjrlk ezeket az \takat, ijra kdtlzzdk a ffizfikat. Teh6t, nekem ez lenne a
k6rd6sem, hogy ezzel kapcsolatban van-e valami elk6pzel6s? Hogy tigy ndzzen ki, ahogy a

tervez6 meg6lmodta. J6? Annyi lenne m6g, hogy dn tal6n Kov6cs Raymundnak irtam ez

iigyben, mert szerintem Petrifi kert ds Cinkota egyik Ssszek<it6 ritvonala,6s lehet, hogy egyj6
kis kdzdss6gi rendezvdny is lehetne. Teh6t, ennek a fjra6pit6se. J6? A kdvetkezb az egy

nagyobb tdma. Ugye itt emlegetve volt mdr a XVI. kertileti f6rum, ahol minden alkalommal,

amikor valami m6rd..., m6rfttdk6hctz 6r a HEV-metr6 6sszekdt6se, akkor ftillendiil a t6ma, ds
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a t6ma k6riili vitrik is. De m6g a Yitezy rimak a posztja alatt is megjelentek olyan kdr6sek,
hogy a Sashalmi HEV megdll6t, azt nem kdne megsziintetni. En elolvastam a Polgrirmester rir
el6terjesadsdt a nydri rendkiviili til6ssel kapcsolatban, ami v6lem6nye vdlem6nyem szerint
egy nagyon j6 6sszefoglal6 trgye, az elmrilt, hit mrir 15 6v esemdnyeir6l. Es 6n fgy l6ttam,
hogy 2010-ben az elsri tervekben, mdg az szerepelt, hogy a Sashalmi HEV-meg6ll6 felett egy
ilyen szintbeni keresztez6d6sk6nt, meg6ll6kdnt megmarad, 6s mellette ki6piil a Thdkdly tt.
AzI"Ar, ez az elsti vari6ci6ban volt benne. Ez a C terv, 6s taliin a 5. pont tdjdkan. Teh6t, amikor
felsorolja a meg6ll6kat. Aztin'12-'15 kdz6tt jdtt a megval6sithatrisi terv, lehet, hogy ea
Polg6rmester ur, ezt jobban tudja n6lam, 6s ott mir rigy volt, hogy 6thelyezdsr6l volt sz6.

Teh6t, hogy a 2012-es-'15-6s kdzdtt eltelt id6szakban, ott miir nem arr6l volt sz6, hogy
megmarad a Sashalmi HEV meg6ll6 6s mellette a Thdkdly rit, hanem ott eltrint gyakorlatilag
azt hiszem, a 9-es ilyen vez6r tervbol, elttint miir ez a meg6ll6. Teh6t ez lenne a kdrd6sem, 6s

hogy az6ta is ez, ezen a vonalon ment tov6bb, hogy a Th<lkcily ritra keriil a Sashalmi HEV-
megill6. Ami egyr6szr6l persze L6ndzsa utc6nak, annak nyilv6n j6, viszont Sashalmon

vannak olyan int6zm6nyek, amik en<il a keresztezdsr<il, keresztezriddsr6l, a Sashalmi HEV-
megill6b6l el6rhet6ek. Ugye gondolok itt az iskolAka, a Margit utcai rendel6t szoktiik
emlegetni, tehet most gyakorlatilag az a kdzpont igy kviai megsztinik ezzel, hogy a HEV
meg6ll6 an6bb megy. Erurek egyrdszt nem <jriilnek az ott lak6k, a ktimy6ken lak6k, akiknek
ftjl kell szillni, majd egy buszra ds ritszrillni utrina a HEV-re, akar csak egy megiill6t is, mert

ott egy fdl kilomdtemyi a tAvols6g. M6sr6szt, aki ugye k6mydkr6l jar be akrir abba a kdt

iskoldban, itt a H6s6k fasor6ra gondolok, ds az hiszem a Metr6 utcai, amit onnan szoktiik

megkdzeliteni. Azoknak is plusz kdzleked6st igdnyel. Harmadr6szt, 6n, amikor elolvastam

ezeket a terveket, teh6t 6n mrir el6g rdg6ta kdvetem Domer tr terveit, akkor azt is leirtak,

nagyon helyesen, hogy a forgalmat, egyrdszt a kdtdft pelyara szeretn6k terelni. Teh6t, hogy

min6l kevesebb kdmyezetszennyez6 benziniizemri, ak6rmilyen tizemri aut6, aut6busz j6rjon a

Veres P6ter, Kerepesi riton, amivel teljesen egyet6(ek. Es, hogy ezdrt a ptirhuzamos

buszjifuatokat is szeretn6k megsz0ntetni. Tehiit magyarul, ne menjen be mdg 4-5 busz az Ors

vezer tdte vagy ritkitani szeretndk, hiszen ott lesz a HEV-metr6. Teh6t, hogy a 6s akkor igy

mindl tdbb, min6l t0bb olyan buszjriratot szeretn6nek meg m6dositani. ami most az 6rsre

bemegy, merthogy min6l el6bb 6tszillunk a HEV-re, a metr6ra, vagy a kdtdft pelyas

kdzleked6sre vagy ann6l kedvez6bb lesz ennek akiir a kdmyezetv6delmi, vagy forgalmi

hozad6ka. Hogyha ez a Sashalmi HEV-meg6ll6 gyakorlatilag megszrinik, akkor ez az elv is

egy picit sdriil megldt6som szerint, hiszen musz6j lesz buszr6l busza 6tszillni. Es 6n p6ld6ul

45-6ssel, akkor nem Sashalmon fogok 6tsz6llni a metr6ra, hanem eggyel arrdbb' Pedig ugye

az lenne a c6l, hogy min6l kijjebb tegytik le a b:uszlr, az aut6t vagy akil(mit. Tehii €n, ez az

egyik kdrddsem, hogy lehetne-e ezen mdg m6dositani, tehet, hogy a Sashalmi HEV-meg6,ll6 is

megval6suljon ds megmaradjon a ThSkdly mellett. A m6sik k6rd6sem az szint'n a lakoss6g

taj6koztatasa, hogy egyrdszt nem kellett volna-e en6l egy lakoss6gi f6rumot, k6rd6st feltenni,

akrir rigy, mint ahogy a a konzult6ci6 lezajlott, ami egy nagyon flottul lezajl6dhat online is,

papiron is lehetett, hiszen az6rt ez egy olyan t6ma, ami igy megfialtrozza a kdvetkezo

gener6ci6nak az 6lel6t, meg ugye az enyemet is majd mire elkdsztil. Mrisr6szt, hogyha eddig

nem volt ilyen ttlj6koztat6s, 6s nemcsak trijdkozatrisra gondolok, hanem ahol a lakoss6g is

elmondhatn6 a v6lem6ny6t, teh6t inkebb egy f6rum jelleggel, akkor tervezik-e ezt m6g a

kivitelez6s el6tt? Hiszen 6n irgy l6tom, hogy most m6r a kiviteli tervek kezd6dnek. Teh6t,

el6gg6 mrfu olyan fazisban vagyunk, hogy egyre kdzelebb keriil a terv a a megval6sitashoz. Es
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most, kviizi a Covid alatt, az6rt ez bebizonyosodott, hogy egyre tdbben tudnak online rdszt
venni ilyen f6rumokon. Tehet, akfu ez is egy megoldds lehet, hogy akrir vegyes form6ban,
ak6r online tartani egy ilyen lakoss6gi f6rumot, t6jdkoztatrist. Ugye mindig azt kitjuk, hogy a
m6r{tildkdvekn6l keriilnek be a hirekbe, ugye ez a nagy projekt, de riltal6ban csak a pdnziigyi
vonatkoz6sa. Nem nagyon volt eddig olyan trijdkoztatris a lakossiig fel6, ahol ezek a rdszletek,
hogy a megrlll6-kiosztas pdldriul, vagy, mit jelent majd ez a lakossdgra ndzve. Meddig fog ez

nagyj6b6l tartani? Teh6t, hogyan hat a mi dlettinkre a k<izeli j6v6ben, mondjuk a k6vetkez6 5

dven beltl. Teh6t, egy ilyenfajta t6j6koztatdst nem lettam. Nyilv6n az lenne a legjobb, hogyha
egy teremben vagy online kivetitve lehetne megn6mi ezeket a lakoss6g sziimifua is drthet6
terveket. Nem arra gondolok, hogy most ott a mindenf6le m6mdki anyagot ftiltenni, hanem
az, hogy t6nyleg, hogy milyen megdll6 kiosztris lesz, mennyit nyertink ezzel, miben boritja az

6lettinket. Itt is lesmek, hogy a HEV - mrir emlitette m6s is - a kisajefitesokat. Ugye m6g nem
d<ilt el, a Cinkotai 6tj1ir6, ha j6l drtettem, tehrit, hogy aluljrir6 lesz vagy feliiljar6. Hogyha
aluljrir6 lesz, akkor a Rridi6 utcriig bontani kell majd dpiileteket. En legal6bbis ugy l6uam a
terveken. Ha feltiljir6 lesz, akkor nyilvan kevdsb6, de akkor meg ugye az Ostoros forgalma
fog iitterel6dni egy ilyen I. emelet vagy II. emelet magassrig6ban a h6zak elott. Teh|t- azt

mondani, aZ gondolom, hogy hdt, dn csak a rajzokb6l indulok ki. Teh6t hogy, hogy ezeket

az6rtj6 lenne a laikusok szirndra 6s az ott 6l<ik, meg a lakossdg szinnitra egy 6rthet6 form6ban

elmondani, trijdkoaatni. Es esetlegesen v6lemdnyiiket figyelembe venni, amennyire m6g

tehet. Tehdt, nem tudom, hogy erre eddig nem kertilt sor, ha j6l emldkszem. J6? Kdsztindm!
Akkor ez volt a kdrd6s!

KOVACS PETER
K6szdndm sz6pen! Fiatalember, tess6k parancsolni!

K. T.

J6 napot kiv6nok! K. T. vagyok, .... Az lenne a k6rd6sem, hogy az Onkormrlnyzat milyen

t6von, milyen hosszti t6von gondolkodik el6re a be6pit6si telkek kialakitdsa kapcsrin? Teh6t,

hiny 6vre el6re szokta ezt ritgondolni? Amikor ezek6l dcintds sziiletik, hogy hany telket hol

adnak e[ 6pit6si c6lra, akkor t6(6nik-e valamif6le szimul6ci6ja a megn6vekedett

forgalomnak? Teh6t v6geznek-e modellezdst? Tekintettel els6sorban a nagy forgalmri, a mar

most nagy forgalmir fdutakra, Veres P6ter, Cscimdri, Szloviik, Vid6mv6srir, stb'. Ha nem,

akkor mi6rt nem tdrtdnik ilyen modellez6s? Ugye ezek eldrhet6 technikrik. Ha tdrtdnik, akkor

ezt meg lehet-e tekinteni valahol? J6, k6szdn6m! Ennyi lenne a k6rd6sem'

KOVACS PETER

Kdszdndm szdpenl Els6 kdrben akar-e valaki m6g k6rdezni? Tessdk parancsolni!

M.N.
J6 napot kiv6nok! M. N., .... Kettti k6rd6sem vart'. Az egyik a Veres P6ter rit 140-es szim

alatti, jelenleg hasmrilaton kivtili dnkormanyzati dptiletrdl sz6l. K6t sarokkal od6bb egy

cinkormiinyzati b6rlemdny, egy kereskedelmi egys6gnek az oldal6n hirdeti egy titbla, hogy az

mi ad6forintjainkb6l lett graffiti-mentesitve az a feliilet. Es sajnos 2 sarokkal od6bb viszont

a^ lattam, hogy csupa graffiti egy leromlott rillapotri hriz. Ugy tudom, hogy az idei

kciltsdgvet6sben szerepel ennek a hiiznak a felujit6sa, rchlt e^ szeretndm megkdrdemi, hogy
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ez most tdnyleg benne van-e? Mikor fog megval6sulni, 6s hany darab, milyen lak6egysdget

terveznek,6s mikor lehet majd ezeket kib6relni? Teh6t megprilyriztatni. A k6vetkez6

k6rd6sem azzal kapcsolatos, hogy itgy tudom, hogy szeptemberben lezajlott egy

dnkormdnyzati szervez6sri inl6zmlnyvezetoi tanulmanyut Szentp6terv6rra. Mi6rt pont

Szentp6terv6rt v6lasztott6k? Ez valamilyen piiyivatnak a r6sze 6s h6nyan vettek r{szl rujta?

Kdsz6n6m!
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KOVACS PETER

Els6 kdrben mdg valaki? Biztos? Akkor igyekszem vdlaszolni a kerd6sekre. El<iszdr is

nagyon szdpen kdszdndm a k6rddseket! Az I. volt az els6 k6.., hol van? El6bb m6g iu iilt a

fiatalember, ja, ott van I. En, rigy tudom, az Acs Anik6 alpolg6rmester asszonnyal

szem6lyesen ftilvettdk mar a kapcsolatot ds leveleztek ebben az tigyben. En t6bbet nem tudok

mondani, amit az Alpolgermester asszony mondott, de akar itt majd utrina meg is tudjak

besz6lni vagy majd sz6t adok neki 6s akkor el fogia mondani ez a dolgot. Ugye ez egy

dnkormrinyzati ingatlanba szeretne visszakdltdzni, j61 6rtem-e?

N. I. ur ... utca, illetve HEV-metr6 dsszekdtdssel kapcsolatban kdrdezett. Sz. H.

szintdn. A kicsit messzebbr6l kezdem, hogyha nem untatom Ondket ezzel. Ugye a XVI.

keruleti onkorm inyzat kezdem'nyez6je volt a HEV-metr6 dsszek6t6s projektnek. Arurak

idej6n a XVII. keriileti onkormAnyzattal kcizdsen, m€,g a 2006 6s '10 kdzdtt tart6

dnkorm6nyzati ciklusban egy rin. el6-megval6sithat6sAgi tanulmAny finanszirozott a k6t

dnkormiinyzat kdzdsen. Ezt ugye akkor egy civil szervezet, a vEKE, ez a Varosi ds El6varosi

K6zleked6si Egyesiilet akkori vezetdje, Vitdzy D6viddk k6szitett6k ed a tervel. Az6rt hivt6k

ezt el<i-megval6sithat6s6gi tanulm6nynak, mert a 16p... beldpoje, el6szob6ja volt az tn.

megval6sithat6s6gi tanulmanynak, ds a megval6sithat6s6gi tanulmeny meg az6rt kell , mert ed

a projektet nyilvdnval6an, mivel a kdtdttp6ly6s kdzleked6s 6s az Eur6pai Uni6 tagiai vagyunk,

az Eur6pai Uni6 finanszirozza j6 es6llyel. De ott nagyon komoly szabdlyok vannak, nagyon

komoly felt6telek varurak. P61d6ul vizsg6lni kell azt, hogy ez egy megl6rtil<i beruh6z6s-e.

Teh6t az a p6nz, arnil elkoltenek erre a projektre, annak van-e 6rtelme. Teh6t az a haszon,

unit ezzel eldmek utaziisi id6 cs6kkent6s6be, k6myezetkim6l6sbe 6s egy6b ilyenekbe, az

meg6ri-e. Teh6t, egy bizonyos hrinyados ftildtt van-e. Konkdtan, egy egyes hrlnyados fiiltitt

kell lennie ennek a projektnek. Ha, ez alatt van ez a projekt, akkor egyszenien nem 6ri meg,

amibol az kcivetkezik, hogy az Eur6pai Uni6 nem fogla t6mogatni ezt a projektet. Ez6rt

csinaltuk mi is vagy csin6ltattuk mi is annak idej6n el6-megval6sithat6s6gi tanulm6n)1, mert

ennek egy nagyon r6szletes szabalya van, hogy minek, mit kell tartalmazni benne. sikerrel

jirt ez a projekt, mert bekertilt a F6viirosi Onkormri'nyzat tervei kdz6, 6s a F6v:irosi

onkormanyzat finansz(rozott egy megval6s(that6srigi tanulm6nl't. Teh6t itt a xvl. keriileti

onkormrinyzat, mint megrendelo kikertilt ebbSl az eg6sz tervezdsi folyamatb6l, ds az el6-

megval6sithat6s6gi tanulm6ny felhasznril6siival egy megval6sithat6srigi tanulm6ny kdsziilt' A

melval6sithat6segi tanulman).t v6gtil a F6vii,rosi Kdzglril6s nem fogadta el. Illetve elfogadta,

de ut6na 6ttervez6sre hi\,ta ftl a figyelmet. Hisz' a megval6sithat6sagi tanulmdny a XVII'

keriileti szamyv onalat, azt kivette ebbtil a projektb<il. A XVII' kertlet viszont ragaszkodott

hozz|,hogy metr6 menjen ki hozz6juk, 6s ez6rt rijra terveztettdk a projektet. A projekt az els6

megval6sithat6s6gi tanulmany szerint nagyon dr6ga volt, teh6t, annyi p6nz nem volt 6s illetve,

a megval6sitrisi hanyados az az I alatt volt, teh6t nem lett volna finanszirozhat6 a

r6koskeresztriri sz6rnyvonallal egytitt ez a projekt. Ujratervez6s lett. Kdtdtt a F6v6rosi



Onkormanyzat, annak egy c6ge, a Budapesti Kdzleked6si Kdzpont egy keret-kdzbeszerz6si

eljar6st egy F6MTERV nevii c6ggel egy kdzbeszerzdsi eljrir6son, illewe egy konzorciummal,

aminek a F6MTERV a vezetoje,6s ezt a keret-megdllapodast eg6szen a kiviteli tervek

vdg6ig, sot az eur6pai uni6s prllyrizat bead6s6ig k6t6tte meg a F6viirosi o*orminyzat azzal,

hogy ennek van tdbb l6pcs6je. Ha j6l eml6kszem 25, de lehet, hogy t6vedek 6s csak 23 vagy

28. Tehrit j6 sok lepcs<ije van, 6s ennek a l6pcs6knek a legutols6 fiuisa az, ami a eur6pai uni6s

palyiaat megirisa. Ezekb6l j6 n6h6ny r6szletet a F6vdrosi Onkormanyzat rigymond lehivott,

kifizetefi a tervezoknek, a FOMTERV-nek. Ez az enged6lyezesi tervekig jutottak el. Az

enged6lyezdsi tervekben miir szerepelnek, p6ld6ul a iillom6s kiosztrls, p6ld6ul szerepel az,

hogy milyen vonalvezet6se legyen ennek a HEV-metr6 vonalnak. Ugye a tervezds soren

rengeteg v6ltozatot, ha j6l emldkszem, t6bb mint 30 v6ltozatot dolgoztak ki, ktildnbt z6

szempontok szerint es ennek egy jelent6s r6sz6t elvetett6k, mert ez a bizonyos egyes szim

alatti megva... 6rt6khrinyadosk6nt j6tt ki. Magyarrin sz6lva, nem trirnogathat6 projektek kdz6

keriilt. Ilyen volt p6ld6ul a legels6 v ltozat, az, hogy az ors vez6t t6ren m6ly vezet6sben,

mintsz 2 6s f6l, 3. szinten keriilne dsszekdt6sre a HEV 6s a metr6. Es mondjuk, vdgig

m6lyvezet6sben tartana ez a projekt egdszen Cinkotriig. P6ld6ul, ez a megval6sithat6 projekt,

ez nem keriilt azok k626, ami ar-drt6k arrlnyban, hogy ilyen egyszertien fogalmazzak, az

Eur6pai Uni6 szirmdra megval6sithat6 lett. Ezdrt kellett 6ttervezni. Most egy olyan terv van,

ami ftils<i vezet6st biztosit. Es egy m6sik meg6ll6 kioszt6s szerint, amire H. emldkszik, az a 30

v6ltozat kdztil azok a v ltozatok voltak, amelyek nem a tiimogatott vAltozatok kdz6 kertiltek,

teh6t nem voltak j6k a szirnaik az Eur6pai Uni6 feld. Az, hogy pontosan... Jal Ugye a

legut6bbi id6szak d6nt6se az, hogy 2 6vig rcgyjttb6l tilt ez a projekt, most a F6varosi

onkormrinyzat helyett az 6llam 6tvette a projektet 6s foly'tatja toviibb a tervezest. Tehii, az

engeddlyez6si tervek feliilvizs galala zajlik. lJgye ez iigyben megk6rdeztek minden 6rintett

dnkorm6nyzatot, ugye a XVI. meg a..., azt k6rtdk, hogy gyorsan ddntsiink, mert akkor van

es6ly arra, hogy a 2028-ig tart6 Eur6pai Uni6s h6t6ves k6lts6gvet6sbe be lehet adfi ezt a

projektet. Teh6t, hogy be lehet adni ezt a projektet. Na, most a keriileti onkorm6nyzat 6s a

K6brinyai onkormrinyzat, mint takin a 2 legiobban drintett dnkormrinyzal, ezek viszonylag

gyorsan, k6t h6ten beliil tudtak reag6lni. A Ztgl6i Onkormrinyzatnak ez k6t h6napba telt- A

fdua.o.i Onkormrinyzat most miir 4. h6napja iil ezen a dolgon, 6s mdg mindig nem reag6lt

ene a k6rd6sre. Innent6l kezdve nagy val6sziniisdggel nem fog a 2028-ig tart6 eur6pai uni6s

lrnansziroziisb6l bekeriilni ez a projekt. bn az6rt rem6nykedem mdg, mert a f6v6ros tervez6i -

bdr ugyanazok a tervezok - el6g hosszri ido alatt tervezt6k, mert nagyon megvizsg6ltdk' sok

vAltozatot alakitottak ki ez tigyben.

Kommunik6ci6t tOrOezteh hogy t6j6koztat6s mi6rt nincs. En ezt tdbbszdr ftilvetettem

a tervez6nek, hogy nem akar-e t6j6koztat6t tartani ak6r kiildn dnkormanyzatonkdnt, ak6r

6sszess6g6ben, egy nagyban. AZt mondtak, hogy amikor olyan 6llapotba keriil a terv, fognak

t$ekozla|6ttartani.Ezekelmaradtak.Amost,hogyazallam6tvette,szerintemlesz
taiekoztates, mert 6n azt l6tom, legal6bbis a Facebook-on szoktam tapasztalni, hogy p6ld6ul

rnondjuk a Ferihegyi rept6rre kivezet6 gyorsforgalmi it 6talakit6sanal, p6ld6ul direkt k6rd6sek

vannak a Facebook-on. Teh6t 6n nagyon rem6lem, hogy ezutrin a lervezo, mert ugye a

tervez6nek. . .
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KOVACS PETER

Ahogy most mondja azt, amit mondott nekem telefonba, hogy megyiink a levesbe...

VALAKI - bekiab6l

KOVACS PETER
...megyiink a levesbe, ezt mondta. Persze, term6szetesen! Term6szetesen, Onnek mindig

igaza van. Onnek mindig igaza van.6nnek mindig igaza vanl J6...

KOVACS PETER

Ertem. Tovribbi sz6p napot, tov6bbi sz6p napot! K6pvisel6 ur, nem akama a k6pvisel6 hely6re

iilni?

Nem! ...(?)

KOVACS PETER

Mellettem mar foglaltak a helyek K6pvisel6 ur, sajnos ide nem tud jdnni. No, teh6t

visszat6rve ugye arra a k6rd6sre, hogy a megy... meg6ll6 kiosztds hol legyen? Bocs6nat, csak

keresem

Sz. H. - nak a.... Sashalmi HEV-megrlll6. Ugye a Sashatmi H6v-meg6ll6nrll ugye,

hogy alakitottak ki a szakemberek a megrill6kat? Ugye azt mondtak, hogy a meg6ll6kat ahhoz

a helyhez toljak, ahol jelenleg nagyobb ftilhaszn6l6s van ugye. van egyszer a Kdrvastt sor.

Ugye a Kcirvasirt soron egydbk6nt is lesz, egy van vonat meg6ll6 a Kerepesi riton, tehiit az

Egyenes utcai lak6telepen m6gis ez egy nagyobb lak6telep, ott, mint ami most van

Nagyiccdn. Ugye Nagyiccdn annak idej6n az EMG gyrfu miatt volt meg6ll6. Ugye az EMG

gydr ugye bez6rt. Most miir nincs az a reggeli cstcsforgalom. Teh6t, ezt a meg6ll6t od6bb

rakjak az Egyenes utcehoz. Na de ha az Egyenes utc6hoz keriil a meg6ll6, akkor a miisik nagy

k6vetkez6 csom6pont, ahol van p6ld6ul a Sashalmi vriroskdzpont, a piac, szolg6ltatiisok 6s

egy m6sik oldalt a Lindzsa lak6telep, drtelmes odahozni egy k6vetkez6 meg6ll6t.

Tovribbiakban ugye a kdvetkezo... Ez a Sashalmi meg6ll6, akkor 6t keriil ide. A kd,vetkez6

megrlll6 ugye, az most jelenleg a Baross G6bor utcrin6l van, a Repiiltit6r meg6ll6. Ugye, ott 6s

annak idej6n tgye az Ikarus gyrir miatt volt ott egy meg6ll6, de a J6kai utca most miir a

viiroskd,zpont. Ugye ott van minden szolgriltat6s, rendel6, rend6rs6gt6l kezdve minden. Azt a

megrill6t meg hozz k ide. Tehdt, nem megsziintetik a meg6ll6kat, hanem od6bb toljak azokra

a helyekre, ahol egy6bkdnt a jelenlegi felhasznril6si rendszer van. E^ 6n megdrtem. En is a

sashalmi vagyok, nekem is messzebb kertil a Sashalmi HEV meg6ll6, ugyanirgy, ahogy

mondjuk H...-nak. Nem, mert <i m6tyrlsfijldi, 6s a busszal megy m6g egy megdLll6t 6s a

Thokdly irtnal fog leszrillni. En annak idejdn megkdrdeaem, hogy nem f6me-e bele m6g egy

sashalmi meg6ll6, azt mondtrik, hogy megvizsgaljrik. Megvizsgaltrik 6s aa mondtrik, nem.

Ettiil fiiggetleniil 6n nagyon szivesen elmondom m6g egyszer, hogy vizsgaljrik meg, de
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ugyanerre a vizsg6latra fognak jutni a szakemberek. Aa mondja hogy buszmeg6ll6k. Azok

maradnak, teh6t nem a busz a piirhuzamos buszjrfuatok jelenleg nem birjdk el a HEV mellett a
k6zdss6gi kdzleked6sre val6 ig6ny,t. Eppen ez6rt keriil ide a metr6. Teh6t ebb6l az kdvetkezik,
hogy amit most nem birtak el a buszok, a kevesebb busz ugyanrigy nem fogn6, vagy nem

bimrl el, teh6t val6szintileg jelentosen nem fog csdkkenni a p6.rhuzamos buszjaratok sziirna.

Lehet, hogy mrlshol lesz a v6giillom6s, de ez a tervezds m6g el6tttink rill, illetve h6t a tervez6

el6fi all, a F6MtEnV el6tt, de buszmegiill6k lesznek ugyanrigy, ahogy a keresztiriinyri

ritjaras sokkal kdnnyebb lesz, mert ugye nem lesznek szintbeli csom6pontok. J6, akkor a N. I.

ur elment. Nem tudok a tdbbi k6rd6s6re igy v6laszolni.

K. A. volt a ktivetkez6 k&dezi|. Hova jrirok szemdszetre? A Szakendel6be szoktam

szemdszetre j6mi. Hova jrirok kardiol6gi6ra? Ritkan j6rok kardiol6girira, de akkor is odajrirok.

Ilyen menedzsersztirdst szoktak nekem mindig el6imi, 6s oda kell menni. Egydbk6nt a

munka-egdszs6giigyhdz nem kell szem6szet. Tehrit, ahhoz, hogy valaki munk6ba tudjon rillni,

ahhoz szemdszeti vizsg6latra nincsen sztiksdg. Teh6t, nem kell h6napokat viimi a munk6ba

6lkisra. De egy6bk6nt oda szoktam j6mi, hogyha ez volt a k6rd6s. Gondolom a k6rdds burkolt

hitttere az az volt, hogy mi6rt ilyen hosszri az id6. Gondolom. H6t ennek 6n nem driil6k, hogy

ilyen hosszri az id<i. Ennek tcibb oka van. Az egyik oka az, hogy fehijit"ls alatt van a

Szakrendelo. Ugye bizony6ra tudja, hogy ugye van egy h6romszintes 6piilettink, jobban

mondva n6gyszintes, mert, a fijldszint I. II. III. emelet. Meg van vagy volt mellette egy

ftildszintes 6piilet. A ftildszintes dpiiletre hriztunk mdg k6t szintet. Kett6 €s felet, de az a f6l

szint, az egy g6peszeti t6r. Kdt szintet, ahol ki lett alakitva egy miit<i, ami eddig nem volt.

Most el tudja kdpzelni a^, hogy a ndgyszintes 6piiletb6l, mindenkit ki kellett kdltdaetni, 6s

ebbe az rij szdmyba be kellett kdltdztetni. Val6szimileg, kevesebb helyen vannak. Tehdt most

jelenleg kevesebb helyen tudnak rendelni az orvosok, kevesebb id6be tudnak rendelni az

orvosok, mint kolibban. Amint a feltjitAs befejez6dik 6s vissza tudnak kdltdzni 6s nagyobb

helyiik lesz, 6s az6rt csindljuk az egdszet, hogy tdbb hely legyen, mert orvos az van, meg lesz

is, azzal nem lesz probldma, csak jelenleg most felirjit6s alatt van. A m6sik probl6m4 e^ nem

emlitette, de akkor elmondom, amivel most foglalkozik Acs Anik6 alpolg6rmester asszony

meg 6n is, \gye ez a vrirakozasi id6k cs6kkent6se nemcsak a szem6szeten, minden helyen.

Illetve ugye az, hogy a telefonkdzpontot emelj6k fel a telefonkozpont-kezel6k. Ebbe mar van

el6rel6p6s. Nem tudom kipr6b6lta-e okt6ber h6napban hivni a szakrendel<it. Plusz embereket

6tlitottak be a telefonkozponthoz, csak olyan embereket, akik csak a telefont kezelik. Tehrit

ebbol jelent6sen csokkent az un. elveszitett hiviisok szrima. Drasztikusan mdrs6kl6dtitt. Ezzel

egyiitt, azt tudom mondani, hogy 6n nem vagyok etdgedett a jelenlegi helyzettel, de azon

dolgozunk, hogy jobb legyen ez a helyzet, 6s nagyon rem6lem, hogy amikor a Szakendel6

elkdsztil, jdvri 6v marcius k6zep6re, ha j6l emldkszem az a hatindo, akkor mar egy olyan

szakrendel<i lesz, ahol nem kell ilyen sokat v6mi. Sot, ugye kialakul, ki akarunk alakitani egy

olyan rendszert, amit szaknyelven triSzsnak hivnak. Teh6t, hogy ha valakinek, valami

probl6m6ja van, f6j itt, ott, amott, nem tudom micsoda. Be tudjon jdnni a szakrendel6be,

tal6lkozhasson orvossal, €s ez az orvos megmondja neki, hogy mit kell tennie. Nagyon sok

olyan a Szakrendel6 dolgoz6i, illetve vezet6je szerint nagyon sok olyan probl6ma van, hogy

valaki azt hiszi, hogy valami probl6m6ja van, mondjuk, szur a mellkasa,6s azt hiszi, hogy

szivinfarktust kapott. Bemegy a Szakrendel6be, de igaz6b6l nincsen ilyen probl6m6ja.

Nyugodtan, a hi2iorvos is meg tudta volna tenni a^ a vizsgitlatot, amire sziiks6g van. Teh6t,

sok olyan betegforgalom van vagy betegkapcsolat, ami nem ezen a szinten kell eld6lni, hanem
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peld6ul hriaiorvosn6l. En voltam olyan megbesz6l6seken, ahol a haziorvosokkal pont ea
beszdli meg a Szakrendel6, hogy egy6bkdnt mindenhol azt a megfelel6 helyen ltlssiik el a
megfelel6 probldm6t. Tehat, ha valakinek olyan probl6m6ja van, amihez nem felt6tlentil kell a
szakrendel6sre menni, hanem a hi2iorvos is meg tudja oldani, akkor oda kell menni. En
persze tudom, hogy a hriziorvosokat neh6z el6rni, f6leg most, de ezen is igyeksztink
vdltoaatni, hogy a hiiziorvosoknak kdnnyebb legyen, az 6lete vagy legal6bb legyen. Aztrin a
m6sik dolog, ami m6g egy6bk6nt a varakoziisi id6ket ndveli, hogy ugye a pand6mia alatt
elmaradt egy csom6 rendel6s. ugye a betegek se j6ttek, meg az orvosok se fogadtak. rJgye az
orvosok szerint Itiltorl6dott mrisfdl dvnyi ell6t6s, 6s ea aka{6Lk most p6r h6nap ledolgozni.
Nyilvri.n ez egy lehetetlen kiildetds. Igyekeznek min6l hamarabb behozni ea a lemaradrist.

Sz. Zs., . . .. Fiikat. Igen a R6zsa utciiban. . . Hol? Bocsiinat! A R6zsa utcai lak6k kaptak
tdjdkoztat6st, ha minden igaz, talln 6n irtam al6, s6t biaosanl Ugye, ott is leirtuk,6s ugye
ugyanezt tudom elmondani. Ugye, a R6zsa :utca az egy bonyolult helyzet abb6l a
szempontb6l, hogy ugye ott van egy csapaddkcsatoma-rendszer. F6l Sashalomnak a
csapaddkviz6t a Rrikosi riton levri f6gnijt6-csatoma viszi el. Ugye jelenleg, amit az
Onkormrinyzat 6vek 6ta kidpitett, Margit utciin pr6briltuk ezt levtiaszlani, az Andr6s utca fel6
elvinni 6s a bels6 veres Pdter tt, brir ott Kerepesi ritnak hivj6k mrir, azon kereszttil a viz egyik
r6szdt 6tvinni a Kdrvasrit sor alatt, a Riikos-patakba, hogy ne legyen tulterhelv e ez a szfuny.
Ett6l ftiggetlentil, a mostani nagy es6kndl m6g van olyan helyzet, hogy tul van terhelve. Ugye,
jelenleg a nyomvonal az : gy megy, hogy lejdn ott, mondjuk, a Margit utca-M6t6hriza utca-
Kisterenye utca, bekanyarodik a Budapesti ritra 6s a Budapesti riton a rdgi egyhazi teriileten,
ahol egydbkdnt egy lak6park dpiilt ftil, azon keresaiil megy, magAnteriileten ez a csatoma. Az
a pdnz, amit tetszett emliteni, azt nem a csatoma6pit6sre kaptuk, hanem az ritfeltjit6sra
eg6szen a Csdmdri ritt6l eg6szen Budapesti ritig. De nagyon j6 lenne, ha lenne 400 milli6nk a
csapaddkcsatomara, mert akkor egy sokkal hosszabb ds jobb rendszert tudn6nk csiniilni. De
ebbtil csak egy kis r6sze - az sem kev6s - ami a csapaddk csatomdnak a dolga. IJgye, ez a
rendszer, ami magrintulajdonon megy, egyrdszl magiintulajdonon megy, nem nagyon lehet
menni, kett6: az nem j6 mitr az a rendszer. Teh t azt ugyantgy ki k6ne cser6lni. K6rtilbeliil
ugyanott vagyunk. R6adrisul, ott a magfntulajdont meg k6ne venni akkor, 6s az6rt az sokkal

tdbb pdnz rij hazakat vagy felig rij hazakat, mert az szerintem egy 20 6ve dpiilt megvdsarolni

6s ki.... HAt igen! Csak tudja az a baj, hogyha, ha, 6n egy telekb6l 4 mdtert le akarok

csippenteni 6s a tulajdonos ezt nem akarja adni, akkor majd a bir6s6g elddnti, hogy az egdsz

telket meg kell-e vennem, vagy csak a 4 mdtert. Es a bir6sdg mai gyakorlata szeint az eg6sz

telket. Ezt onnan tudom, mert annak idej6n a F<iv6rosi Onkormiinyzatnak is igy kellett

megvenni egy kertileti dnkorm6nyzati ingatlant, amikor m6g volt ilyen Szlovrik fton men6,

vagy ott keresztbe a patakparton elmen6 ritnak a terve, akkor volt ott egy dnkorm6nyzati

ingatlan 6s ezt igy kellett megviisiirolni a F6v6rosi Onkorm6nyzatn ak az egdsz telket. Hi6ba

csak egy kicsi ment volna rajta. Na, tehet, szumma szumm6rum, megvizsg6ltuk az dsszes

mriszaki lehet<isdget. Sajnos, ds 6n sem 6rtil6k neki, mert nagyon sz6p az a fasor, 6n sem

<irtil6k neki, az egyik oldalt sajnos ki ketl v6gnunk. Ugye a Rrlkosi titon mar megcsin6ltuk

eg6szen a R6zsa utca sarkiiig a csapaddkcsatom6t. A Budapesti riton megvan, mar csak 6ssze

kell kdtniink. Ez fog megval6sulni. Hogyha ez megval6sul, akkor nagy val6szintisdggel a

sashalmi, egy6bk6nt m6lyed6sben, kor6bban mocsaras rdsmek a csapad6kviz elvezet6sdt meg

tudjuk oldani. En is sajn6lom a fakat, sajnos ez a sorsa itt ennek a friknak. Ugyanannyi f6t -
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valaki itt kdrdezte - ugyanannyi fat iiltetiink legaklbb, mint amennyit kivtigunk. P6ld6ul ott,
pont most nem fogunk tudni, mert ugye alatta megy a csapaddkcsatoma.

...-b61. A Corvin utca, illetve Veres Pdter tt sarkriLn lev6 boltokkal kapcsolatban. Igen,
valahol van a hdlgy? Valahol. Arr6l volt. Most ment ki. Akkor ugrunk egyet.

J., J.. J.. J6l mondom? ... utca. Az dnkormrinyzati ingatlan, vagy r6szben

dnkormAnyzati tulajdonri ingatlan val6ban rossz. Azt megvizsgdljuk, megndzziik, hogy mit
tudunk tenni, de ugye, haj6l eml6kszem ott kisebbs6gi tulajdonosok vagyunk. Teh6t, hogy az

eg6sz tulajdonos kdzdssdgnek kell a ddnt6se arr6l, hogy mit tudunk tenni. Mindenesetre

6letvesz6lyes helyzet...

KOVACS PETER

Akkor mi vagyunk t6bbs6gben, ez j6 hargzik, ez j6l hangzik! Eletveszdlyes 6llapot nem

maradhat, e^ rneg fogjuk sziiLntetni. A 2 darab akAcfa a hiaa el6tt. H6t ndlunk a

Kdmyezetvddelmi hoda az olyan, hogy, hogy mindaddig 6vja a frikat, amibe mdg egy kis

6letet tudnak lehelni. Ez6rt nem is nagyon szoktunk f6kat kivrigni. Val6szinrileg ea is
megvizsgriltiik. En megk6rdezem a K<irnyezetvddelmi Irod6t, illetve megk6rem, hogy

vizsg6ljik irjra meg ezt a kdt ffut az On hAza el6n, az a ... $ca...hrinyban? ... el6tti kdt fAt.

J6l Szolgriltat6, illewe lomtalanitris. Sziisz J6zsef alpolgrirmester urhoz tartozik a lomtalanitris.

6 fog Orurek v6laszolni ebben a kerd6sbe, de volt lomtalanitris egy6bk6nt id6n is.

Az ... utc6b6l tetszett k6rdezni, hogy a szomsz6d25 dve,25 6ve nem lakik ott. Itt tdbb

dolgot tudunk tenni. Ugye eglr6szt van az Onkormrinyzatnak egy olyan rendelete, hogy

kdzdss6gi egytitt6l6s szab6lyai. Ebbe p6ld6ul van egy olyan szabilly, hogy h4 akinek nincsen

6pit6si folyamata, vagy 6pit6si enged6lye, az 3 kdbmdtem6l ttibb 6pit6anyagot nem halmozhat

fel a telk6n. Ahogy tetszett mondani, hogy masf6l mdter magasan van, h6t val6sziniileg nem

egy mdter hosszan van, hanem j6 ndh6ny mdter hosszan, tehet ez t<ibb mint 3 kdbm6ter, fbleg

hogyha ugye nagyban raktak. Ugyhogy ilyenkor mi fttl tudjuk sz6litani a tulajdonost arra,

hogy ezt, ezl tegye rendbe. Ugyanigy a kertszeni haszn6latot, teh6t, hogyha ott elburjanzott a

ndvdnyzet vagy brirmi van, fel tudjuk sz6litani, illetve a Hat6s6g, Jegyzo '(tr'6k ftrl tudjak

sz6litani arra, hogy tegye rendbe ezt a dolgot. En ezt Jegyzo urat m6t most kerem, hogy

n€zzdk meg,6s akkor meg fogirlk tenni ehhez sziiks6ges int6zked6seket. J6?

.... Kdrvasrit sorral mi lesz? 6szinte leszek. Fogalmam sincs. En annyit tudok, hogy

ugye a kdrvasrit sori vasritfejlesa 6s az egy 6llami feladat. Es ea nagyon komolyan gondoljtik.

Ugye meg akarjak nyitni a Szentmihtilyi 6llom6st abba az 6piiletbe ahol volt, 6s akamak egy

irj rillomast lpileni az Egyenes utcai lak6telepen a Kerepesi irtnril. Mindezt az6rt, mert a

szem6lforgalmat szeretn6k fjrainditani vagy m6g jobban bevonni Szentmih6lynak ezt a

r6sz6t a szem6lyforgalomban, hogy p6ld6ul a Nyugati p6lyaudvarba be tudjanak menni innen

az emberek, hogy ftilsz6llnak. Na, de, hogyha tdbb lesz a vonat, akkor val6szinrileg tdbb lesz

a leziris is a R6kosi riton. Ez6rt kital6ltuk azl, nem 6n, hanem Szatmary IGist6f, hogyha mar

m6r t6bb vonatjar, 6s tcibb lez6r6s lenne, akkor legyen kiildn szintri csom6pont a Rrii<osi riton.

Onctk ott 6lnek, tudjak, hogy reggelente viszonylag hosszan R6zsa utca vagy m6g azon tril is

fijltorl6dik az a$6 sor, amikor egy-egy vonat elmegy. Jelenleg ott tartanak, hogy a

tervez6sben, ami a kdrvasrit sori vasut fejleszt6s tervezdse belevett6k azt, hogy itt kiildn szintii

csom6pont legyen. Hogy ez milyen lesz, alulj6r6, feliiljrir6, ez majd a tervezds folyamataba
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fog eld6lni. En nem vagyok k6zleked6sm6mdk, de valamit konyitok ehhez, m6giscsak a
Mriegyetemre jartam. En megit6l6sem szerint ott aluljrir6 lesz. Ugye, ha Zugl6 fel6l jdnnek,

akkor ugye ott egy viszonylag magas emelked6n kell felj6nni. Most, hogyha azt a magas

emelkedrit kicsit k6s6bb a vasutat alulr6l kdvetkezve jdnnek ftil, akkor ez egy mrisik kdrd6s.

Hogy ez pontosan, hogy lehet kivitelezni, ki lehele vitelezni egy6ltal6n. Vagy feliiljar6 lesz,

biir szerintem a feltljar6 nem lesz. Ez a tewezes folyamata. Mivel rillami tervezds, szerintem

viszonylag gyorsan fognak, sok kommunikrlci6t ez tigybe. Vit6zy D6vidot ismerve, 6 drdkkd a

Facebook-on 169, teh6t szerintem ott biztosan lehet majd err6l t6j6koz6dni. En is fogok, 6s

igyekszem a kdtik6t meghallani majd az Onkormrinyzat Facebook oldalln tdbbet

kommunik6lunk majd olyan projektekol is, amit nem mi terveztink, teh6t nem n6lunk vannak

az informrici6k. igy egybol nem is tudunk vdlaszolni 16, de legal6bb a Itilvetett k6rd6seket

tovibbitani tudjuk majd vdlaszol6knak. Hogy mikorra varhat6 a tervek elkdsziilte? Szerintem

i6 n6hrlny h6nap, mert ugye a vaslitterv ezes az nem k6t pillanat alatt zajlik. Szerintem jdv6 6v

elej6n6l hamarabb itt tervek nem lesmek. Igen? En nem hiszem, hogy ehhez kell kisajetitAs?

H6t, most is rit megy 6s szerintem, az titnak a nyomvonal6ba lesz a vonal. Val6sziniileg! Ha

6n tervezn6m, brir dn mondjuk nem 6rtek hozz6, akkor val6szinrileg a Kdrvasrit sor mind a k6t

oldala az nem lenne, tehit le lenne zdrva. Tehit, ott nem lehetne menni. Ugye ott igen, ebbe

van igazs6ga, j6 nagy teriilet van egy6bk6nt a szentmih6lyi vasriti meg6ll6n6l. Annak idej6n

m6g, amikor mdg az elozb MAV igazgat6 volt vagy kett6vel ezel6tti, mar akkor a Szatmiiry

Krist6ffat megkeresttik ez tigybe ds ott egy nagyon nagy tertilet van parkol6nak haszn6lhat6 a

MAV tulajdoneban. Teh6t, hogyha csin6lj6k a fejlesztdst, nyilv6n, parkol6t is fognak

hozzit€piteni.

Megjdtt a holgy a ... utc6b6l. H6t igen! R6gen egy kicsit mris volt az 6let. Es sok

kisv6{lalkoz6 6s kisbolt volt ds az emberek 6ltal6ban ott v6s6roltak. Sajnos, az 6let vagy hal'

Istennek, ki ahogy szeretnd, rigy tekintsen erre, megviiltozott. A szokisok abba az iriinyba

mentek, hogy mindent egy helyen akarunk megvenni, 6s az lehetoleg egy nagy

bev6sarl6kdzpont legyen, ahova el tudok menni aut6val, le tudom rakni az aut6mat, kocsit

tudok miir ilyen bevrisrirl6kocsit szerezni es azzal k6rbe tudok jtimi. Kvrizi plizrisodott a

dolog. Amikor ott pdk volt, 6n emldkszem m6g 16, nem tudom az bezhrt a sarki p6k vagy mi

tdrtdnt vele? Mert igen, az meg yar. m6g. A z6lds6gesr6l annyit tudok, hogy ugye mellette,

szemben a sarkon ott nyilt egy zoldsdges, de az egy magantulajdonban van, amennyire 6n

tudom vagy dnkormanyzati b6rlem6nyben. Egy biztos, hogy, hogy nem az onkormdnyzat

zirafia be, hanem a magrlntulajdonos igy d6nt6tt vagy a v6llalkoz6, aki bdrelte az

onkormanyzatt6l, hogy nem akar zdlds6gest flzemeltetni. En annak 6rtil6k, hogy ha min6l

t6bb iddz6jelbe ilyen ,,kisbolt" van, de azt l6ssuk be, hogy manapsiig nem nagyon 6lnek meg a

kisboltok. Hacsak nem 6jjel-nappali, mert p6td6ul a ami6ta az eszemel tudom, a Batsanyi

J6nos 6s a Margit sarkdn az djjel-nappali mrikddik, teh6t oszinte vagyok az Onkormri'nyzat

nem tud ebben seg(teni. Teh5t, mi nem tudunk rrihat6ssal lenni a v6llalkoz6kra, hogy itt most

nyissdl egy zdlds6gest, itt most nyiss6l egy p6ket. Ez v6llalkoz6si szabadsdg, a v6llalkoz6k

megmondjrik, meggondoljak, hogy hogy hol, milyet nyitnak.

EGY HOLGY - mikofon ndlktil
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KOVACS PETER
...lgen! Hdt, ezt mondom dn is, hogy nem 6ri meg nekik, mert nincs nagy forgalom! H6t, volt
zdldsdges ds val6szintileg azdrt zitrtbe, mert nem volt forgalma.

KOVACS PETER

Igen, majd utiina akkor, hogyha m6g van olyan k6rd6s, akkor fogok rd vdlaszolni! J6? Mert,

igaza van a h6lgynek, nem prlrbeszddet tudunk folytatni ebben az tigyben. J6? Amit tetszett

m6g k6rdezni t6liink ugye, hogy ott a frlkat iiltessiik rijra. Ez szerintem egy j6 6tlet, tgyhogy
belevesszi.ik a tervbe, hogy akkor ott ugye fatdnkrik vannak ott sokan. Viszonylag, aa ki kell

szedniink, ds akkor a hely6re, vagy mell6 kell tiltetni. Mert ugye, mrls is kdrdezte, hogy ugye a

kdmyezetvddelmi szakemberek szerint, F6kert6sz fr szerint is, ahonnan kivett6k a f6t,

kiv6gtak, mondjuk egy nagy, dreg, beteg fit, annak a hely6re, brir m6g, ha fizikailag lehet is,

nem 6rdemes tiltetni, mert ott mdg a gydkerek a ftildben varurak 6s ott valamilyen, nem

tudom, mit eresztenek m6g a ftildbe, vagy nem tudom, mi van. Teh6t, hogy nem od4 hanem

mell6 fognak iiltetni. Itt akkor egy kicsit kell rendemiturk a kdztertiletet is, mert mondjuk, ott

az aszfalt sem az igazi mrir. Ugyhogy lehet, hogy ez egy nagyobb berthtzlsa lesz az

Onkormrinyzatnak. J6? Azt mondja, hogyl

B. A. k6rdezte. A frik. Ugye f6kat csak akkor viigunk ki, ha felt6tleniil sztiksdges. A
Kdmyezetv6delmi Iroda minden f6hoz ragaszkodik. En megtanultam t6liik, a fa is 6l6l6ny,

teh6t nem brintjuk a f6kat, hacsak nem feltdtleniil sztiks6ges. Ugye L6va utc6ba egydbkdnt is

mrir megvoltak jel6lve mikor? Sz6sz alpolg6rmester rir? Kdtezer nem tudom milyen Google

felv6telen is meg voltak jeldlve a fak, hogy azok mdr kivdg6s-drettek' Es most, amikor

kivdgtak, akkor l6tszott is, hogy ezek a filx jelentos r6sze beteg volt. Teh6t el6bb-ut6bb ki

kellett v6gni ezt a fat. Ha m6r utat dpitetttink, akkor mar erre is sort keritettiink. Abban igazuk

van, hogy ugye gondolkodtunk ana, hogy a magiintulajdonosok, akiknek ott nagy teriiletiik

van 6s lak66vezetben vannak, lak6tertiletben vannak, de a szabilyozttsi terv szerint nekik egy

j6 4 m6tenel od6bb kellene a kerit6stiket fttlhirzni, mint ahogy jelenleg a telekhat6r van, 6s

akkor tudndk <ik azt lak66vezetk6nt hasznrilni. Ez mrir nagyon 169, szerintem t6bb, mint 15

6ve lak6dvezetkdnt van bejelentve, tudnrlk hasznilni. De 6k valamivel, mert osztatlan kdzds

tulajdonban van, nem nagyon tudnak megegyezni se egym6ssal, se az onkormrfuryzattal, mert

az nem egyezs6g, mert ugye mi a kdvetkez6t aj 6nlottuk: nem tudom, hogy ismer6s-e arra.

Ugye ott tejjebb megytink, ott a vasttvonal mellett, ott van egy nagyon dzsindzsas, rossz rdsz,

de ez ugye ritl6g a magrintertletbe. Annak a kis haromszcignek a veg6t mi meg szeretttik volna

kapni, cser6jdbe ott mellette van egy viszonylag nagy <inkorm6nyzati r6sz, amit odaadtunk

volna. Teriiletariinyosan, pontosan ugyanannyi lett volna. A tulajdonosok ezt nem szereftdk

volna, <ik, azt mondt6k, hogy az onkorm inyzal adja nekik ingyen az ,rkormtnyzati telket, az

6v6k6t meg vegytik meg. Ene meg 6n azt mondtam, hogy hdt ez, ha €t ezt megtenndm, akkor

IU
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Igen? Pedig 6n rigy eml6kszem, hogy nyiwa volt ott a zdlds6ges, ds s6t, m6g itt 6pitett valami

fel6pitm6nyt is. Aztrin utrina aZ le kellett bontania, mert...
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ez a hritlen vagy hanyag kezel6s fogalmat kimeriten6. Jegyzo'6r jobban tudja, hogy ennek,

milyen btintet6tdtele van, de 6n erre nem vagyok hajland6. Ertdkaranyban tudunk cserdlni'

Nem cser6ltek, igy innent6l kezdve ugye az utat m6shova kellett viruri. Egy6bk6nt ez az tt, ez

nem az Uj szasz utca 45lB-nek az iiia. Ez ugye annak az ritnak 6piil ki, 6s ott el is inditotta az

0nkorm6.nyzat a kisaj6titasi folyamatot, ami most lak66vezett6 alakul ki, az ijrisz utcai terulet.

tJgye az, az a teriilet is mar 2006-ban, teh6t miir tdbb, mint 15 6ve is lak6Svezetkdnt volt

besorolva. A keriileti onkormrinyzat szerintem 5 telekn6l tdbbet nem sorolt lak6dvezetbe az

elmtlt 15 6vben. Teh6t, csak olyan teriileteket ad el az Onkorm inyzal, ezt tal6n... rirnak volt

a k6r6se, hogy vannak-e ilyen koncepci6ink. Teh6t amikor valamit lak6<ivezetbe sorolnak,

akkor csinillnak olyan koncepci6kat, ha csin6lnak, amit 0n k6rt, hogy akkor merre, milyen

k6zleked6s lesz? Hogy legyen, mint legyen? Mert akkor sorolj6k dt. Ugye ezek mar t6bb,

mint 15 6ve, teh6t m6g az elozo polgrlrmester ideje alatt letl 6tsorolva. En nem eml6kszem 16,

hogy akkor csin6ltak-e ilyen tanulmriny, de nem lehetetlen, hogy csin6ltak. Mindenesetre 6n

nem eml6kszem ra hogy lett volna ilyen tanulmeny. De mivel most mar ez 6t van sorolva,

innent6l kezdve tanulmanlt mar nem csin6lunk 16, hiszen az 6tsorol6s az m6r megl6rt6nt'

Egy6bk6nt a keriileti onkormrinyzat szerintem'90-es 6vek eleje 6ta csak szigoritja az 6pit6si

szabalyokat, teh6t, most a legut6bbi szigorit6s janu6r 1-j6t6l :ugye az' hogy egy telken a

kerulei nagy r6sz6n, egy telken mrlr csak egy lak6st lehet kialakitani. Teh6t m6( nem lehet

tarsashazakat kialakitani. Persze aki kor6bban kapott mdg 6pit6si enged6llt,6s az 6pit6si

engeddly26vigj6,amitlehetm6gak6rS6vighosszabbitani,teh6tm6gel6fogazfordulni,
holy majd latnak olyan telket, foghijtelket ak6r, ahol majd m6g t6rsashrlz 6piil. Ennek

val6sziniilegazazindoka,hogy6sokkalkor6bbankapott6pit6siengedelyt.
AMdtyriskir6lyt6renafitkatmegnlzztk.Ugye,hogyhaottafasorb6ld6ltekkiafak'

amit mi iiltettiink, akkor azokat rijra fogiuk iiltetni. Ha arra a helyre tudunk iiltetni, de eil a

szakemberek, a kdmyezetvddelmi szakemberek. Most iiltettink! Na, akkor miir, mar most

keriil tiltetdsre, mondja a Kdmyezewddelmi Iroda vezet<ije' Ugyhogy ezt a kdr6siiket azonnal

telj esitettii,k.

Cinkotai zsid6 temet6vel kapcsolatban, :ugye az egy nagyon elgazosodott, a szemetet

6r6kk6 lerakott teriilet volt. M6g kinn is volt a t6bla, 6n eml6kszem 16, ott a Georgina utca 6s a

Batthyrirryllonautcasark6,rr.Annakellendre,hogykinnvoltat6bla,6r6kk6leraktrika
szemetet. Teh6t, ahhoz k6pest, szerintem a mostani Allapot az egy idilli 6llapot. Fiiggetleniil a

murv6t6lvagyanemmurv6t6l.Nagyonk6sz6njiikGoldbergerTam6sirrnakafelajei,nlas6t.
Ugye 6 tdbb isid6 emldket is gondoz, 6s 6pp itt gondolkodik abban' hogy legyen megemlitve'

piaal *6nkormanyzat fizette aztaz eml6kt6bl6t, ami a J6nos utca egyik ingatlana, J6zsef,

kdsz!J6zsefutcaegyikingatlan6nakafalrinvan,amitszint6nGoldbergerTam6srendeltmeg,
csak az onkorm [nyzat fizefie ki. Itt most Goldberger tr fizette ki ezl az eml6kk6vet. De a

ttl'rny.r.tet, aa az Onkormanyzat rendezte' Hogy ott most ugye ez egy f6fiwonal' raad6sul 2

burrl,i"ut.UgyeaGeorginanisbuszjar,megaBatthyri'nyllon6nisbuszjrirr'tehdt'hogyott
mennyirekellenevalamiolyanhelyetkialakitani,aholfolyamatosanleiiln6nekazemberek'
ez, nem biaos, hogy eza legszerencs6sebb hely rrl' De majd megvizsgalja k6rzeti kdpvisel6'

R6zsa utcai fakiv6g6s. Trij6ioaat6s. Ebben igazat adok 6ndknek. Lehet, hogy jobb, hogyha

el6re t6jdkoz6dunk' Viszont azzal nem 6rtek egyet' hogy egy magantulajdonban lev6' vagy

mag6nszemdlyek kezel6s6ben lev6 Facebook f6rumon tegyiik ezt' lJgye az Onkormanyzatnak

vanFacebookoldala,hrit,tegytikott.Eztigybenfogunkel6rel6pni'ahogymondtakisa
koll6gak,akikjt,ttekr,ozzrlnkjobt6llasrem6ny6benvagykecsegtetd6llasajrfurlatokmiatt
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elmentek t6liink, rigyhogy most keres[nk rij koll6gakat. Es ha ezek megvannak, akkor fogunk

ezzel foglalkozni.
tJjszAsz 45lB.IJgye az rJlszdsz 45lB az egy r6gi tigy ds a bir6s6got is megjrirt tigy.

M6g a'90-es dvek elej6n eml6kszem az els6 dnkormdnyzati ciklusban volt egy szerzbd{s az

aktori, ugye a szovjet ingatlan volt ez kor6bban. Es az akkori pirvatizttcio sorfut ezt egy c6g

megvris6.rolta, azzal a feltdtellel, hogy neki le kell bontania az ott lev6 6piileteket, a lak6snak

hasm6lt 6piileteket i,s meg mindent. Ahelyett, hogy lebontotta volna 6s ki kellett volna

alakitani norm6lisan a kdzter0leteket 6s utiina 6pithetett volna. N4 6 nem bontott semmit,

nem alakitotta ki a kdztertiletet, ellenben lak6sk6nt nem tudta eladni az lJjszisz 4518. alatt

lev6 nem tudom 400 lak6st, hanem apartmankdnt, a tdrvdnyi kiskaput meglal6lva,

apartmank6nt rirulta. A mai napig osztatlan kdzds tulajdonrdszt vdsarolnak az ott lak6k, teh6t,

nem saj6t tulajdonuk van, hanem egy osztatlanb6l egy r6szariinyuk van. M6g albet6tesitve

sincsen. Ugye m6g egy j6 ideig, nem is tudom egy j6 10 6wel ezel6tt keriilt egy6ltakin

lak66vezetbe, mert eldtte nem is lak66vezet volt az ott l6v6 lakrisok. De az onkorm6nyzat

vett egy nagy leveg6t 6s azt mondta. ja, es hogy az Onkormdnyzattal volt szerzod6se erurek a

cdgnek, hogy neki meg kell csinSlni a kdztertileteket. Term6szetesen, ahogy ismer6s a

rabl6privatizdci6ban, a hasznot a cdg elrakta, majd ftilszrimoltdk, rigy hogy mrir bottal tithetik

a nyom6t. Hi6ba pereskedett az akkori Onkormrinyzat. Vdgiil is az lell az eredm6nye. Na,

most vett az onkorm6nyzat egy nagy leveg6t 6s azt gondolta, hogy ert az egdsz tertiletet,

valahogy rendezni k6ne. Ez a Ballada utciit6l a Ldgcsavar utc6ig terjed6 teriilet. Tehet, nem

csak az tJjszasz 45lB{, hanem a Lidl-t, meg az ott lev<i aut6keresked6ket, meg a az iskol6t,

ami ott van, a lakasokat, ugye a volt Ikarus 3-as gy6regys6get, meg az dsszes ilyen tertiletet.

En trfgyaltam mar a mag6ntulajdonosok vagy az ipari befektet6k egy r6sz6vel. Ugye

onkormtinyzat helyi v6detts6g ali helyezte a, a tomyot, ami a J6kai utc6val szemben 6ll, 6s

tri{gyaltam veliik, hogy hogy lehetne egy kicsit a vSrosba vissza6desgetni, ha lehet ezt igy

fogalmazni, azt a terUletet, teh6t, hogy ne egy betonfalat l6ssanak az emberek, hanem valami

legyen. Erre k6szs6g van a tulajdonosok sziLrnita is. Ez a kdvetkezti l€p6s, az lJjszAsz tttca

45/B-nek a koztertileteinek, kdztertiletk6nt haszndlt magiintertiletnek a megszerz6se' Ugye itt

a K6pvisel6-testiilet tegnap ddntritt, hogy minden olyan kdztertiletet, amit magrin, minden

olyan magenteriiletet, amit most ktizc6lra haszn6lnak, teh6t kvazi irtnak haszn6lnak, azt az

Onkormrirnyzat szeretn6 megszerezni. Ugye korabban a tulajdonos tdbb tizmilli6 forint6rt

akarta volna eladni az Onkormdnyzatnak. Az Onkorm6nyzat meg azt mondta hogy nekiink

volt annak idej6n 30 vagy 20 6wel ezel6tt, 25 6vvel ezelott egy szerz6d6s, hogy a

tulajdonosnak meg kell csin6lni az utakat, nehogy mar m6g p6na is akarjon 6rte k6mi. De

vetttink egy nagy leveg6t 6s azt mondtuk, hogy spongya rri, ha ingyen ideadja a teruletet,

amire ig6rete van, de csak egy r6szdre,teh6t nem mindegyike' Pont arra az irtra, egy ilyen D

alahi ritra, ami a lak6k mellett megy el, amit a lak6k haszn6lnak, azt pont nem akarja m6g

adni, vagy h6t lehet, hogy csak kifelejtette a felaj6nl6s6b6l. Mindenesetre a Testiilet arr6l

d6nt6tt,hogymegbizengem,hogyfolyassaktargyaldsteziigybeisalak6kkal'illetvea
tulajdonosokkal. Ugyhogy, lesz itt is megbesz6l6s a tulajdonosok 6s a lak6kkal is lesz

egyeztet6s. Szerintem f6rumot is fogunk ez iigyben, nem is egyet' tartani'

Tipeg6 az Erzs6betJigetben. Sz. H. k6rddsei: Tipeg6 az Erzsebet-ligetben. Minden

tisztem, . vagy, hogy mondjam-, 6n nagyon tisztelem a tervezot, aki ezt tervezte. Nem is rossz

6tlet, mert ez hivatalosan nem az orvosi rendel6 megkdzelit6s6re var, az a tipeg6' Ugyan ott

k6rbe lehet menni, ott van akad6lymentes kijal6. Mdgsem ezt hasm6lj6k az emberek. Ezt
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hasznrilj6k. En, szem6ly szerint, nem akarok zdldfeliiletet lebetonozni. De, hogyha a lak6k

annyira akarjtik 6s ez kdzkiv6nat, akkor 6n nagyon szivesen lebetonozom, csak akkor ennek

legyen valami, valami f6rumja, vagy valami megbesz6l6se, hogy ezt tdnyleg akarjrik, mert

ut6na, legkdzelebb azzal jdnnek, hogy mindent betonba tintiink. J6? Teh6t, 6n nem vagyok

ellene. T6lem lehet, de akkor el6tte ott a kdzdssdg az szavazza meg. Fdlk6rem a kdrzeti

k6pvisel6t, Acs Anik6t, hogy akkor k€rdezze meg ott a kdzdssdget, hogy t6nyleg akkor

szeretndk-e eil. Ha az akdz bdlcsessdge, hogy legyen, hdt akkor legyen.

Ztg6patak. Zrig6patakkal az egy nagyon sz6p hely 6s igyeksztink karban tartani. A
flbfas r6sznek a gondoziisa az nagyobb feladat, mint ami amit gondolunk, de erre fogunk

p6nzt 6ldom| hogy ott az szep legyen, mert t6nyleg egy nagyon j6 rdsz, f<ileg ott a

ker6kp6rut. Most mar kimegy a Napkis-t6ig, s6t a XVII. kertiletben egyre tdbben haszn6ljrik,

ugyhogy lesz. A HEV-metr6r6l mrir besz6ltem. Igen!

Aszongya, K. T.. Telekalakit6s. Ugye ezt mondtam mrlr, hogy az Onkormiinyzat nem

alakit mrir ki lak6tertileteket, nagyon r6g6ta. Prir telket alakitottunk ki, ott a Sarkad, Sarkad,

Sz6nas, 6s ott a Pozsonyi utca. Ezeken a tertileten volt, ami mitr rdg a tulajdoni lapok szerint

szdpen ftil volt oszwa. azt kdrte a kertileti Onkormiinyzat, hogy min6sitse 6t a F6vrirosi

Onkormrinyzat lak6dvezetbe 6s ez megtdrt6nt. De az p6r telek. Teh6t, minden olyan hely, amit

most az Onkorm6nyzat 6rt6kesit telkeket, ezeket m6r az el6zi5 dnkormiinyzati vezetds tdbb,

mint 15 6r,vel ezelott viitoztatta lak66vezetbe. Tehrit, mi m6r rijakat nem akarunk, ds ez a

jdv6ben is igy van, amennyire 6n tudom, a K6pvisel6-testiilet tdbbs6g6nek a v6lem6nydt, nem

k(vdn tjabb lak6teriileteket kialakitani.

0M. N. k6rdezte: a Veres Pdter riti dnkormdnyzati 6piilet? Igen, az Onkormiinyzat

k6lts6gvet6sdben a terveke a p6nz megvan. A tervek elk6sziiltek, enged6lyez6si eljrir6s

folyamatban van, 6s amikor ez megyan, akkor a k<jzbeszerz6si eljarrlst kiirjuk. Ugye itt most

egy kis vit6nk volt, mrir ugye, ha j6l emldkszem 6 vagy 7 , vagy 7 €s 8 kdzdtt vitatkoztunk. 7.

Most 7 lesz kialakitva. 7 dnkormiinyzati b6rlak6st fogunk kialakitani. Lett volna egy 8. is,

tervben. A tet6t6mek ott van egy kis tomyos r6sze, annak a be6pit6s6vel, de a tervez6 6 vagy

7. Akkor 6lesz.7 lett volna. Tehit, a tevezo allal tervezett mtiszaki megoldas, ami nyilvan

az€rt $gy tevezire, mert ez a lehets6ges mliszaki megoldas, az anrryira dnig4 hogy nem 6ri

meg ott plusz egy lak6st kialakitani. Ez6rt 6 lakrlst fogunk kialakitani. Szerintem viszonylag

gyorsan meglesz a kdzbeszerz6si elj6r6s, rigyhogy val6sziniileg jdv6 6vben ezt a munk6t el is

fogja vdgezni az O*orminyzat De nemcsak ott akarunk egy6bk6nt rij lak6sokat kialakitani,

mdg k6t helye van az Onkormdnyzatnak, ahol szeretne lak6st, leginkdbb ilyen szolg6lati

lak6sokat kialakitani. P6ldriul, mondjuk fiatal orvosoknak vagy fiatal orvos asszisztenseknek.

Ugye pont ezzel az 6piilettel szemben van a Ben6 utcai orvosi tigyelet. A Ben6 utcai orvosi

tigyelet a Szakendel6 fehij it6sa utiin bekeriil a Szakrendet6 6piilet6be ez lesz az rin. tririzs.

Teh6t, hogyha bej6n valaki, akkor azonnal megvizsgrilja egy orvos, hogy hova kell neki

mennie, ha a szakrendel6be kell mennie, a hiiziorvoshoz, egyb6l bemenjen a k6rh6zba, a

stirg<iss6gre, vagy hova. Menjen haza, kap gy6gyszert. 6k bekertilnek ide. Ez az dpiilet

fijlszabadul. M6g el kell dmiink - de Szatmriry Krist6f ebben iigyes - az rillamn6l, mert o fgy

adott annak idejdn allami forrast a budapesti vagy Egdszs6ges Budapest Proglam keretdben,

hogy a ftilszabadul6 ingatlanokra szemet vetett az 6llam. Mi szeretndnk, hogyha ezt a szem6t

m6sfel6 vetnd 6s megmaradna nekiink. Ezdrt csin6ltunk egy tervet, hogy azt az 6ptiletet is

n<iv6rsz6ll6k6nt 6talakitjuk. Es ez a terv isj6 titemben halad. Es hogyha ftilszabadul az, akkor

utrina rdvid id6n beliil pr6b6lunk ezzel is valamit csin6lni. F6leg irgy, hogy az allam b6csi ne
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vegyeel.Ezenkivfll,ugyevanm6g2ingatlanunk,aholtudnanklak6sokatkialakitani.Az

"giit 
,gy" az a Di6ssy Lajos es a T6ncsics utca sarken - ha j6l mondom - ahol egy

tlllatorvosi rendel6 van, meg egy gy6gyszertrlr' A ftlldtte levo r6szben akarunk majd

kialakitani lak6sokat. Itt m6! van n6mi probl6m6nk, hogy hogyan lehet azt miiszakilag

megoldani, mert ez egy rdgi villa6pfilet es hozzit 6piteni nem lehet' De megl6tjuk' hogy hogy

sikeriil majd ennek a kialakitdsa.

Intlzm6nyvezet6i tanulmrinyrit. Igen, a kertileti Onkormdnyzat az intdzm1ny vezet6it,

azivodavezetoket,iskolaigazgat6kat,aktil6nb6z6egy6bint6zm6nyekvezet6it'minta
Mtivel6d6siHazp6ld6ul,vagyaKertiletgazdaSzolg6ltat6Szervezet,teh6t...Vagyaz
eg6szs6giigyugye,minden6vbenelvisziint6zm6nyvezet6itanulmanyiltra.Deezlegal6bb15
gi. igy ,un. az id6n val6ban Szentp6tervaron voltunk' Ugye a kdzbdlcsess6g az volt' hogy ez

.gv oivan hely, amit drdemes megndzni, \gye az int6zmdnyvezet6k is javaslatot tehetnek

uJOt, 
-togy 

hova menjtink a jdv6ben, 6s ezl a javaslatot tetttik' Nem minden

int6zm6nlvezet6nk volt ott, n6hdny iskolaigazgat6 nem volt' de az dsszes tdbbi

intdzm6nyvezet<ijevolt6seztaj6v6benisszeretn6mdnftjnntartaniez]-4e^aprogramot.Ez
egynagyonj6k6zds"rr-""r..".Egyilyenminek?Csapatdpit6trdningnekisfelfoghatjuk'
KorribbanvoltaPolgiirrmesteriHivatalbaisolyan'hogyahivatalivezet6kelmentek'Ezm:ir
sajnoselmaradt,deeztisszeretndm6nfel6lesaeni'mertszerintem'ezekfontosdolgok'hogy
a kiil6nb6z6 intdzmenyek vezeloi azok tudjanak akrir igy is egymasr6l' Es aA hiszem' a

"e*er. 
en.-. Acs enito alpolgiirmester asszonynak, illetve Sz6sz rimak is van m6g egy-egy

megvdlaszoland6 k6rd6se.

Acs IK
T. I.-nak mondan6m, hogy ugye kaptam egy e-mailt tegnap, vagy tegnapel6tt' Arra

v6laszoltam, hogy ez annyira egy6ni dolog, hogy 6n azt gondolom, hogy megbesz6 ljiik

telefonon vagy bejdn hozzitm. J6? A fogad66r6ra' vagy b6rmikor. Tudom a helyzetet, el

fogom mondani milyen lehet6s6gek vannak ugye arra' hogy p6lyazni lehet lak6sra' A 16g1

b6rlakasban mar mtis lakik, ugye? Teh6t, az nem lehetsdges, hogy Pont abban lakdsba most

visszakdltdzzenek. J6? Meg fogom Ont keresni telefonon, de mondom, azt gondolom, hogy

ezt ktildn tudjuk majd megbesz6lni J6? Es m6g egy mondatot, bocs6nat!

Az Erzs6bet-ligettel kapcsolatban, hogy 6n is h6t bevallom hogy val6ban nem

k6nyelmes 6t l6pkedni ugye a rendel6hdz azokon a tipeg6k6n, de az6rt igazAb6l minden

ir6nyb6l meg lehet kdzeliteni, mind a ttid6sztirot mind a h6ziorvosi rendel6t Teh6t 6n,6n' 6n

meg fogom drdmmel k6rdezni az ott lak6kat, de szerintem nem felt6tleniil fogjak trirnogatru'

hogy ott le legyen aszfaltozva az at6sz' Tehitt, 6n, megkdrdezem, teh6t semmib6l nem 6ll

Es m6g egy dolgot szeretn6k mondani a -hez. Ugye hozzixn lNlozik ez a tertilet. 6

most ott, jelenleg 6rt6ke sitiink Pont egY-egY lak6 lak6r6szt, de ett6l ftiggetleniil, ml, ugye

mivel tarsashaz, kimegY a Vagyongazd6lkod6si Irod6nak a munkatarsa. Fel fogia m6mi ugYe

a helyzetet, 6s kezdem6 nyezni fogjuk akkor a tarsash6zn6l , j6? Ennek a homlokzatnak a

fehij itas6t. Meg..., teh6t meg felmdri, hogY mi az ami 6letve

GY R_ ikro n n6l iil
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Hag v6laszoljak,6s akkor rehet, hogy minden... J6, de... Uram! En is meghalrgattam Ont,
kapott sz6t. Lesz mdg 2. kdr, hagy v6laszorjak 6n, 6s, hogyha m6g marad 6rb.i kg.ae. urt
nyugodtan, nyugodtan meg lehet kdrdezni. Teh6t a l6nyeg a l6nyeg, hogy ha j6l eml6kszem,
jtnius l6-rin oldourik fel azt akorlltozitst amikor rijrainditotta az FKF. Teh6t nem mi, az FKF
rijrainditotta a lomtalanitiist, 6s ha j6l eml6kszem, jrinius 20-rin lett volna a kertiletbe
lomtalanitds, de arra hivatkozott az FKF, hogy erre a, ez arafi a 4 nap aratlm6r <i nem tudja
megszervezni, ezdrt nem lesz lomtalanitris a kertiletben. Mi pont az elle*ezojlt mondtuk,
hogy nem maradhat el a lomtalanitiis, hiszen erre k6sziirnek az emberek. Ez egy, ez egy
fizetett szolgiiltatdst, amit az FKF-nek meg kell tennie. 6 akkor arra hivatkozott, hogy
lolyatni kell a lomtalanitiist, de mivel a t6bbi iitemezve van, igazib6l nincs erre id6. Es v6gril
arra a kompromisszumra jutottunk, hogy regyen egy romtaranit6s novemberben, eg6sz
pontosan november 17. 6s 25. koz6tt, egy fgynevezett gyrijt6pontos lomtalanitas volt a Margit
utciiban, az Ikarus, a volt Ikarus gydmak a parkol6j6ban. IJgye ez a gylijt6pontos az azt
jelenti, hogy az FKF kiteleptilt az aut6ival 6s a kertilet lak6i oda vihett6k a lomot. Ez volt
novemberben egy sziiks6gmegoldds. Es ut6na, amit egy6bk6nt mi miir dvek 6ta szerettiink
volna, hogy a XVI. keriiletben a lomtalanitiis mindig a ny6r kdzepdre esett, ami igaz6b6l nem
volt egy j6 vrilasztris, mert jrilius k6zepe-v6ge, s6t, n6ha m6g rlt is nyrilt augusztusb4 nagyon
sok ember akkor ment nyaralni. s6t! A legutots6 probl6m6ja az FKF-nek, tiin ,lg-ban 

az volt,
hogy elengedte a sof6rdket szabadsdgra, 6s olyan nagy mennyisdg volt, hogy vissza kellett
hivni a szabadsigr6l a sof6r6ket. Es ezdrt, mi folyamatosan, dvek 6ta azt k6rtiik az FI(F-ttil,
hogy egy kicsit rotrilja azokat az id6pontokat, tehiit ne mindig egy kertiletnek, mindig
ugyanabba az id6pontjdba legyen, hiszen esdlyt egy sokkal kevesebb es6lye van a lak6knak
kitenni. visszatdrek a lomtalanitris..., teh6t volt egy gyrijtopontos lomtalanitiis novemberben,
6s v6gre sikeriilt meg6llapodni az FKF-fel abban, hogy a krjvetkez6 dvben el6rehozzik. Teh6t,
nem nyiiron lesz a lomtalanit6s. Mrircius l6-at6l 30-eig egy szokrisos m6don megrendezett 6s
meghirdetett lomtalanitrls volt a keriiletben. Egyel6re nincs hiriink an6l, hogy a lomtalanitiist
a k6s<ibbiekben hogy szeretnd az FKr, de van olyan j6 a munkakapcsolat ds nekiink az volt a
k6r6siink, hogy amennyiben lehets6ges, ez a miirciusi, kora-tavaszi id6pont maradjon meg.
Tehiit nem tudom, milyen informdci6ra tetszik eml6kezni, de egy6bk6nt itt van a telefon az
onkormdnyzat honlapjrin, meg tudjuk keresni azt az rijs6gcikket, amir6l on. Egy6bk6nt,
amikor tetszett mondani, akkor mdg augusztust mondott. En az augusztusi szimokat lapoztam
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AcsaNn6
vil6gos! vil6gos! Nem-nem. Igen! K6sz6njiik szdpen a segits6get, t6nylegr Kdszdndm
sz6pen! Kdszdndm!

SZASZ JOZSEF

En is szdp j6 estdt, most mrir j6 estdt! Kdszdndm, szeretndk kdszdnni mindenkinek! En is az
uriembemek szeretndm mondani, hogy h6t rosszul tetszik emr6kezni, mert kdt lomtalanitis is
volt. Ugye annyit el6re kell menni, hogy a lomtalan iras, az egy kis sziinettel volt, hiszen ugye
a m6rcius elej6t6l junius k6zep6ig ugye a covid miatt felfiiggesztette az FKF a lomtalanitdst.
Azt nem, nem mi kdrriik, hanem a Covid miatt a ddntdtt igy az FKF.

EGY UR - mikrofon ndlkfil

SZASZ JOZSEF



nagy hirtelen v6gig, abban nem taldltam. De, akkor ezek szerint a jfliusiba sejti, hogy volt ez

a, ez az rijsdgcikk. Ezt, hogyha itt marad, ut6na, akkor meg tudjuk keresni, hogy, hogy 0n
mire gondolt. A l6nyeg a l6nyeg, hogy mi aa mondtuk, hogy nem maradhat el a lomtalanitiis.

Ugyhogy, nem tudom, milyen inform6ci6 csriszhatott f6[re.

Es akkor, Polgdrmester ur kdrt m6g egy inform6ci6t, hogy a Cinkotai, volt zsid6

temet6ben Goldberger ur 6ltal elhelyezett 6s finanszirozott emldkmri. Ezt olyan, tehAt...

Leegyeztetttik Goldberger rirral, 6 term6szetesen a tulajdonosi hozzijixrlist megadtuk. Hogy

6 ezt az emldkmrivet oda teheti. Meg is besz6ltiik, hogy ezt elk6sziti. Elk6szitette, de ezt olyan

titokba tette, hogy egyik, egyik reggel ott volt a... igy van, kdszdnd,m sz6penl Teh6t egyik,

egyik reggel ou volt. En fttlhivtam Tam6st, hogy azdrt ez, ne ilyen kurt6n-filrcsriLn 6rjen v6get,

hanem csinSljon, csin6ljunk ennek egy, egy megeml6kezlsr, vagy egy hivatalos atad6t. A6
mondta, hogy o nem ragaszko dik hozzir,6n viszont szeretndm, hogy legyen. Egy olyan

id6pontot szeretndnk erre keresni, ami valamilyen dvfordul6hoz vagy alkalomhoz kdtridik.

Tehdt ez mdg nincs, nincs elvetve ez a, ez az avatds. De Goldberger ur egy szerdny ember,

rigyhogy egy kicsit gy6zkddni kell, hogy erre, hogy legyen egy6ltakin 6Ltad6s. Egy6bkdnt

hajlik ene. Kdszdndm sz6pen!

K.A
Sz6val, nagyon sz6pen kdszdndm, Polgiirmester rir viilasz6t! Es az6rt az melegs6ggel tdlt el,

hogy Onnek boven el6g haromhavonta menni orvoshoz, mert ezek szerint On is ennyit var,

hogyha ugyanoda jar. Otletem is volna. Tehdt, hdt azt mondom, hogy az egy mgy mir,lil Hit
nem is annyi id6s, mint 6n, tehrit egy fiatat, fitt ember. Ortittlnt< neki. Sz6val, az a, az az

dtletem t6madt, hogyha 6n aa mondja, hogy azdrt kell ilyen sokat v6mi a keriileti

vizsgdlatokra, mert hogy ugye 6ptil a rendel<in a kdvetkez6 emelet 6s nincs hely. H l, azt

gondolom, hogy akkor mi lenne, hogyha ezeket a rendel6ket, ami nem CT igdnyesek, teh6t,

amik, mondjuk egy szem6szeti vizsgilat vagy egy, vagy egy, egy kardiol6gia, ahol mondjuk

egy EKG vizsgalat van, 6ttenn6nk arra a kdvetkez6 tavaszi id<iszakig egy olyan rendel6j6be

az onkormanyzatnak, ahova bef6r. Mondjuk, most a Szent Korona utca 6ppen ftil van rijitva.

En, megmondom 6szint6n, biztos, nem vagyok 6pit6sz' Fogalmam nincs, mi6rt kellett az az

emelet 16. De ami6ta 6n 23 6ve itt lakom, mdg soha nem volt, hogy nem tudtam volna

brirmelyik rendel6sen leiilni. Teh6t, hogy ezt m6g nem vettem 6szre, hogy akkora t6meg lett

volna. En azt gondolom, hogy ez egy iszonyatosan sarkalatos k6rd6s. Tehrit, ezen nem lehet...

Tudom,6n is vicceltem, nem lehet viccelni. Es nem lehet tov6bbmenni. Itt az6rt ember6letek

vannak a kdpbe. Teh6t, hogyha valaki egy h6napig nem tud egy v6rvizsg6latot, egy, egy sima

labort megoldani 6s nem mindenki olyan 6rdek6rv6nyesit5, mint 6n. Nem mindenki keres

kiskapukat. Amikor 6n kiirtam, nem a f6rumba, mert a f6rumb6l mi mar ki vagyunk tiltva

nagyon r6g6ta, de meg Itiltettem ea a dolgot, hogy k6pzelj6tek el, hogy az id6n mar 6n nem

jutok el a szem6szetre, pedig nem l6tok az egyik szememre. Es ene jdttek mindenfele 6tletek,

hogy, hogy k6rjek siirgossdgi beutal6t a haziorvost6l, meg menjek oda 6s ha, majd ott iil6k 2

6rdt, akkor igy is, rigy is bejutok. Nem ezt akarom. Azt akarom, hogy a

tiirsadalombizositiisom, amit fizettem egy 6leten keresztiil, atltoz azon az riton jussak el az

orvoshoz, ami a tarsadalombiztositiis alapjan nekem j Ar. Az ok6, hogy 6n meg tudok fizetni
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T. A.

egy, egy magiinorvost, mert a gyereket is elvittem, 6s nem viirtam meg, hogy hrirom h6napig
mi a fene baja van, az EKG-val. Sz6val, 6n azt gondolom, hogyha 0n azt gon..., aa mondja
Polgrirmester ur, hogy van el6g orvos, akkor pr6bdljuk meg, j6v6 mrirciusig vagy 6prilisig,
amig elk6sztl v6gleg, addig valahova. Az, az engem nem zavar, hogy ha azt mondjriLk, hogy
nem oda kell mennem, hanem, a - mit tudom 6n - a borgy6gy6szaton rendel a szem6sz, ds a
tiid6gondoz6ba a ftildsz, nem 6rdekes. Az a l6nyeg, hogy el tudjunk, 6s ne kelljen 3 h6napot
vdmi, j6? Es akkor az utols6, hogy azlrt vannak olyan munkdk, ahova muszrij szem6szeti
vizsgrilat a munkavd,gzdshez. Kdszdndm sz6pen!

Nagyon kdsz6n6m vdlasz6t! Vrfuom a hiv6s6t. Majd megimdm e-mailben is, hogy biaos, ami
biaos, nehogy elfelejtse. Remdlem, visszamehetek, 6s nagyon rem6lem, hogy visszamehetek
ugyanoda. Kdszdndm! Viszl6t!

EGYUR
BAr ezt az 6rettsdgi feelinget, olyan nehdz feldolgozni itt a bizottsdg el6tt. Hrlt, egy kicsit
f6lre6rtettiik egymest. Tehat, 6n, 6n azt gondolom, hogy a lakossrigot a legkevdsbd drdekli az,

hogy hriny telek, milyen min6sit6s alatt van. Engem sem ez 6rdekelt, abszolft nem. Hanem a
k6rd6s az az, hogy amikor 6ncik eladnak egy, vagy az Onkormiinyzat elad egy telek6szt,
most akkor nagyon konkrdtan fogalmazom meg, teh6t amikor beindull M ijasz ltcai
6pitkez6s, mondjuk valaki csinrilt-e b6rmif6le kalkulici6t, hogy hriny m6tene, hriny 100

m6tene, hriny kocsival fog n<ini a beriraml6 embereknek a tdmege mondjuk a Veres P6ter

fton. Teh6t, zajlik-e, vagy folyik-e ilyen, ilyen elemzes, 6rtdkelds? Kint dltink a

peremkerUletben. Itt alig van munkahely. Az embereknek a zdme bejar valahova beltlre.
Ahogy szaporodik az eladott telkek 6s a bedpitett telkeknek a szitma, ez egyre 6s eg1,re

durv6bb kdzleked6si probl6mdt fog okomi. Ez eglszen biaos. Kdriil kell n6zni Budapest

kcimydken. En ilyennel foglalkozom, ilyen t6m6kkal foglalkozom. Hatristanulmrinyokat

v6gzek. Pontosan Litom. Piliscsabrin p6ldriul mdr nem lehet elkeriil6 utat 6piteni, annyi

lak6parkot dpitettek egymris hegy6n-h6tan, hogy az emberek nem tudnak bejrirni.

Piliscsabar6l mar m6sf6l 6ra vagy mdg hosszabb id6 bejutni Budapestre. Teh6t, dn azt

k6rdezem az Onkormrinyzatt6l, ezek szerint nem csin6ltak ilyen tanulmAnlt soha. J6, vagy

nem tudom. Majd megtudjuk, de, hogy amikor ilyen ddnt6sek sziiletnek, hogy ABCD

helyeken parcellii.zunk, akkor fel van-e mdrve ez? A m6sik meg, az alpolgdrmester

Asszonyhoz szeretndk fordulni. Becsempdszek egy k6rd6st a tipeg<i kapcsriLn, bar nem a

tipegrir6l sz6l, illetve ink6bb kdr6s. Id6n dtszdr voltam lent irgy a rendel6ben, ott lakom az

Erzsdbet-ligetben. Otsz6r jrirtam irgy lent az Erzsdbefligetben, hogy szakad6 es6ben locsolt

az a$omata dnt6z<i. Ugye 6n csak egy buta biol6gus vagyok, teh6t nem mtiszaki egyetemi

diplomrim van, de azt sejtem, hogy vannak ilyen es66rz6kel6k, amik nagyon egyszeriien

mrikddnek, 6s nem folyatnak el hektoliter sz6mra kdz6ss6gi p6nzb6l vizet, szakad6 es<iben.

Ezt, hogyha lehetne, ndzz6k meg, 6s valahogy korrigdljak. J6? Kdszdn6m!

KOVACS PETER
Ki szeretne m6g ...?



Ok6, szuper 6s akkor gdmbjuhart lesz! Nagyon klassz! Kdszdndm! Ett6l fiiggetleniil ez m6g

felmeriilt, mert tdbb helyr6l jdtt ez az inf6, hogy hogy hogy nem tudom, hogy igy van-e az6rt
k6rdezem Kata, hogy hogy akkor ez ez egy tendencia, hogy az Onkormdnyzat nem fettdtleniil
p6tol, hanem csak akkor, hogyha lak6 szeretnd-e a kiv6gott fAt p6tolni? Mondom, teh6t,

nemcsak enndl a hazn6l volt ez. A mrisik az az, amit felvetettem, a L6gcsavar utcai fasor 6s a

R6zsa utcai fasor kiviigiisa kapcsrln is, hogy a F6KERT-n6I most teljes m6rt6kben bevezett6k

ezt, hogy nem a kereszt meg kdr meg egydb jeleket festenek csak a f6ka, hanem kiraknak egy

A4-es papirt, amire 6rthet6 m6don, drthet6en le van irva, hogy mi van a f6val, mit mit
csin6ltak vele. Tehdt, hogy esetleg lehetne-e a keriiletben is ilyen elore mutat6 dolgot
bevezetni. A kommunik6ci6val kapcsolatban m6g felvetettem, hogy nem lehet imi az

Onkormiinyzat Facebook oldaLira. Hogyha ezek az tj, kommunikici6s munkatrlrsak

megdrkeznek, akkor esetleg ezt is et lehet gondolni. Es amit a Polg6rmester ur mondott, hogy

ugye most egy nagy nagy-nagy 6tgondokis t€sze az, hogy az Ujszisz utca 45lB-ben dtveszik,

remdlhet6leg annyi p6nzbe fog keriilni, hogy jut 16 6s akkor 6tveszik 6s megcsin6ljdk a bels6

utakat, hogy ugye eg6szen a laktany6ig lerjed ez a figyelem. Hogy ott, azzal a terilelTel az

Ujszisz utca mellett valamit kellene kezdeni. Ugye az egykori MAG reptil6g6pgyritr

A.B
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EGYHOLGY
A Szilas-patakkal kapcsolatban, illetve a szilas-patak k6t oldaleval kapcsolatban lenne
6szrev6telem. A Rakosi rit 6s a csdmdri tt kdzdtt t6bb olyan r6sz van a patak mellett, ahol az
utat egyszeriien lekordonoztiik 6s kiirtak, hogy magrinteriilet! Bel6pni,6tjrimi tilosl van
olyan, aki kiboritott egy hatalmas kupac s6dert, hogy ne lehessen 6tj6mi se biciklivel, se

kismotorral, se babakocsival. van, aki egy dpitiianyag telepet tizemeltet 6s kora reggelt6l,
k6sri estig ott parkoljrik szanaszet a patakpartot a nagy teheraut6k. vannak olyan hrizak, amik
egy6rtelmrien r66ptiltek, teh6t kintebb 6ptiltek, mint, ahogy, teh6t keritdse kintebb van, mint,
ahogy az szabrilyos lenne. En gyakran jrirok arrafeld, szeretndk s6trilni, dn azt szeretndm, hogy
az a r6sz rendezett legyen. Ne legyen ilyen, hogy le van zirva, magAnterilet. Tehrit, ha az
Onkormiinyzatnak van arra lehetos6ge, hogy a csatomriz6si Mrivekkel, illetve az ott lak6
tulajdonosokkal megbeszdlje, legyenek ezek a r6szek szabadon iitjrirhat6ak. Kdsz6n6m!

B. A.

A vdg6t6l kezdve: a temet6, zsid6 temet6vel kapcsolatban. Goldberger Tamis, ahogy
elhangzott ugye egy szerdny ember, teh t 6 rtaldozott egy f61mi1li6 forintot efte a az
eml6kmrire. Term6szetesen drdmmel vette volna a hozzAjimiist ktil6nbdz6 szervezetek
rdsz6r6l is. De nem igy tdrtdnt. Tehi$ 6 azdrt egy kicsit ebbe igy belefrfuadt, 6s csak az6rt
mondta, nekem nem kell! Ne csin6ljatok! Kdriilbeliil ez a szint volt az szerintem, amit
mondhatou, hogy szeretne-e egy eml6kmriavatest. Term6szetesen, nagyon szeretne egy
emldkmr.iavat6st, 6s akkor csak eZ igy soha nem mondja. De, ez ez engem igen, igen. De,
mindenesetre nagyon-nagyon drtl6k, hogy hogy akkor dnkormrinyzatilag is szeretn6k ezt 6s

akkor, hogy majd valamikor lesz ez! Kdszrinrim szdpen! A nev6ben is. Bar 6 ugye nem igy
nyilatkozott, ezek szerint. A mrisik. A faiiltetdssel kapcsolatban nagyon 6rtl6k, akkor hogy az

Imre utcdba kertilnek fak, ugyanazok a fa ugyan az a fajta keriil, ami...

JARMAY KATALIN - mikrofon n6lkiil v6laszol



teriilet6n6l, ugye ahogy a tomyot vddett6 nyilvrinitottdk, ugye Polgdrmester tr mondta, hogy

hrit valamit kellene ezzel a tertilettel kezdeni. Akhr azzal a gyrir6piilettel, hogy mi a

Polgiirmester rir v izi6ja, hogy mi lenne ott j6? Mi tetszene? Krisz6ndm sz6pen!

EGY HOLGY
En csak ilyen tiszt6z6 k6rd6sek, teh{it nem leaszfaltozni szeretn6m az Erzsdbet-ligetet, miel6tt

ez igy elterjedne. Es ott, r6gen egy nagyon tdredezett jarda volt, amit nyilv6n azdrt haszniltdk
az id6sek, mert egydbkdnt az Erzs6betJigetben nincsen jrirda. Teh6t, gyakorlatilag aut6utak

vannak 6s parkol6k. Es pont a Rendel6 ds a Hunyadv6r 43. kdzdtt, ott ugye tolatnak ki az

aut6k, 6s k6tiranlu forgalom va* Ez6rt hasznriljri,k a legtdbben - egy ilyen sdv6ny van

mellette - gyakorlatilag ezt a tipeg6t, 6s hiiromfdle burkolattal ujitottrik fel, a rendezv6nyteret

6s a sdtilnyt. Es ebb6l az egyik ez a tipeg6, amib6l 3 6svdn)'t alakitottak ki 6s a masik kett<ivel

szerintem abszohit nincs probl6ma, mert az, ugye beljebb van. Ez az, arnil a, amit 6n aa l6tok,

nap mint nap, amikor anaj6rok, hogy ea haszn6ljrik, id6sek, babakocsisok. Teh6t, ezdrt lenne

6rdemes. A Zrig6pataknak nagyon drtil6k. Ennek f<ileg a Covid alatt nagyon megndtt a

kitogatottsiiga. Ugye a HEV-metr6 projekttel kapcsolatban csak tisztiizni szeretn6k, teh6t

akkor az a ldnyeg, hogy a Sashalmi HEV megdll6 megtartiisara gyakorlata nincs rem6ny, ha

j6l 6rtettem. Most ebben a ddntdst, akkor a esetleg a Budapesti Fejlesa6si Kdzpont fogia

kimondani? Tehht ez a k6rd6sem. Es ugye a tervezorol besz6ltiink, polg6rmester rir ugye

tervez6kdnt besz6lt, a Domer Lajost drtjtik mjta? Teh6t, Domer urat 6rtjiik a tewezdnek?

Akinek? Domer! Nem! Teh5t, ugye ki az, akinek ugye kellett volna egy lakoss6gi f6rumot ez

tigyben tartani. Es dn m6g mindig javasolndm azt, hogy a kdzeljdv6ben az 0nkormrinyzat

kedvez..., kezdemdnyezzen egy ilyet 6s meghivja rA a lervezbl 6s akkor nem a tervez6ndl

pattog a labda, hogy most rajta mrilik. J6? Es akkor a boltok is sz6ba keriiltek. Erre csak egy

javaslatot hoztam, ami, h6t megkdrtek, hogy kdzvetitsem. Hogy... Vagy kdrddst? Hogy tudnd-

e bdrmivel trlmogatni az Onkorminyzat a kisboltok fennmarad6sdt, l6trehozas6t? Esetleg

kedvezm6nyes b6rleti dijjal vagy m6s m6don? Ez volt a k6rd6s, amit igy kdzvetitek. J6? Es

akkor m6g egy vizes apr6srig. Ha mrir ugye a... Az 6ntozo. A Mity6s kir6ly t6ren ott van egy

iv6kut, ami nagyon j6, csak szerintem valami magasnyom6sri vezetdkre lehet rdk6tve.

Annyira er6sen jdn a viz, hogy ott dlland6an, tavaszt6l 6szig ugye ezdrt iil a viz. Nem az6rt,

mert kifolyatjrik, hanem hogyha valaki ott inni szeretne vagy egy kis kulacsot megldlteni,

akkor gyakorlatilag kiveri a kez6bril. TehAt azzal6rdemes lenne valamit kezdeni, mert itt is

nagyon sok viz megy gyakorlatilag pocs6kba. J6? Kdsz6ndm szdpen!

KOVACS

Van-e m6g valaki, aki k6rd6st tenne ftil? (?) No! Hit, hogyha tov6bbi k6rd6sek nincsenek,

akkor igyekszem v6laszolni.

Ugye K. A.-sel ugyanazt gondoljuk. Teh6t, ha, fizetjiik a trirsadalombiztositest, azt

az6rt fizetjik, hogy utiina kapjunk drte orvosi elldtdst. Azon dolgozik az Onkorm6nyzat, hogy

azt leheto, leghamarabb megkapja. Mondom, jdv6 6v mdrciusiiban, amikor 6tkeriil, a 6tadasra

keriil rem6nyeink szerint - mert ugye ez ahatitid' - a fehijitott orvosi rendel6, akkor ugye ide

kerul a orvosi iigyelet is. Es 6k lesznek azok, akik eloszdr meg fogjak mondani, hogy ki, hova

menjen. Tehdt nem kell majd 5 napot v6mi, 10-et, 20-at, 2 h6napot, 3 h6napot. Hanem be

tetszik menni 6s meg fogjak mondani, hogy mit kell csindlni. Ezen dolgozunk. Sajnos vagy

h6l' Istennek, a XVL keriileti Onkormrinyzat ugye ftihijitotta az dsszes eg6szs6giigyi
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int6zm6ny6t az elmrilt 6vekben. Az dsszes hiiziorvosi rendel<it, a Szakrendel6t, illetve egy

helyen Cinkotri,n, a R6di6 utcai orvosi rendel6 helyett 6pitett egy mtisikat. De, sajn6latos

m6don, egyikbe sincsen hely, ahovri 6t tudnAnk rakni. Rrladrisul, a rendel6sek 6tpakolasa az

nem annyira egyszerfi dolog, tehrit, nem csak aa kell elkdpzelni, hogy akkor mit tudom 6n, 2

szdket meg egy asaalt odavisziink. Ennek egy csom6 engeddlyez6si rdsze is van. Ugyhogy

nem ilyen egyszeni ezt pakolni. Ha lehetne igy csin6tni, akkor csin6lniink. De, mi tgy tudtuk,

hogy ezt nem lehet ds dn ezt tovribbra is ta(om, hogy ezl nem tudjuk igy csin6lni. Bizony6ra

van olyan rendelds, vagy olyan munkaegdszsdgiigy, ahova kell szem6szeti vizsgdlat. Elndz6st

a tdved6sem6rt. de a legtdbbhdz nem.

K. T., ugye kalkul6ci6. Ha egy varosfejleszt6 vagyok, 6s ahogy 0n elmondta, On

nyilvan foglalkozik ilyenekkel, hisz' tanulmriny ir. Mikor csinrilok 6n tanulmrfuryt an6l, hogy

mi lesz a tertiletnek a sorsa? Akkor, amikor azt, mondjuk egy mezogazdasAgi teriiletb6l,

iitsorolom lak66vezett6. Mert ugye, akkor fogom megmondani, hogy akkor ott majd lesz 86

telek mondjuk. Mondtam egy szi,rnot, vagy 50 6s annak milyen forgalma lesz. Oda fograk

kdltdmi emberek. Ez az ritsorolas aziiits, ut"ui teriileten, amit tetszett mondani, ez tdbb mint

15 dve megt6rtdnt. En 6rtem, hogy nem adtriLk el 6s nem 6pitett6k be, de megt<irt6nt' Akkor

megvizsgdlt6k, 6s hogyha az akkori vizsg6lat, ha megvizsg6ltiik, az akkori vizsg6lat, ad hoe.a

ki, hogy ez tarthat6, akkor azt megvizsg6ltii4< 6s az tarthat6. Mi, rij vizsgrilatot ez tigyben nem

csin6lunk. Szilas-patak.

Automata dntdz6rendszer. Rendszer locsol. Ezt megn6zziik, nem kene neki es6ben.

A Szilas-patak mente. Ugye a Rrikosi it ds a Cstimdri [t k<izdtt a Szilas patak egy

6rdekes tertilet. Ugyanis a pataknak a fiilso r6szdig, tehAt egdszen a meder szdl6ig tart a

magiintertilet. Tehii, az a magrlntulajdonosd. Az nem k6zlerulet. Az az 6v6. Amidrt nem

rakhatja oda keritdst, az azdrt van, mert a Csatomriaasi Mrivek kezeli a patakot. Es a

Csatom{zi6i Mtiveknek a fenntart6 autojrtrak be kell tudni oda menni. Ezert nem rakhatja oda

keritdst. De, az az 6 tulajdona. En 6rtem azokat is, akik el akamak arra menni gyalog. A

tulajdonosok meg az€rt csinrilnak ityen dolgokat, amit egy6bk6nt szerintem nem szabadna

nekik csin6lni, ha l{tunk ilyet, majd ftilsz6litjuk ana, hogy akkor ezt legyen kedves, sztintesse

meg. De 6k meg azt nem szeretndk, ami egy6bk6nt korribban zajlott, hogy aut6val is

haszndltrik eA. Teh6t, nemcsak gyalogosok haszndltrik, hanem aut6val bementek, ez6rt raktak

te ktil6nb6z6 oszlopokat. Ez]., a0:t, amaa, mit tudom 6n micsod6t. Nem tudok itt j6 megoldast

mondani, <iszint6n szolva. Az o tulajdonuk. Ha az onkormanyzat ott szeretne bdrmit is

csinrilni, eA meg kdne vasiirolni, mert egydbk6nt nem mi haszn6ljuk, hanem u gtulsm:izisi

Miivek. Az meg a F6vrirosi onkorm6nyzat tulajdona, tehrit elvileg a F6viirosi

Onkormrinyzatnak kdne kisajetitani ezeket a teriileteket. Ami m6r csak abb6l a szempontb6l is

probl6mas, ugye, hogy mivel neki az a telekm6ret megvolt, az 6ptiletnagys6g, amit r66pitett

erre a teleke, azzal ezt a teriiletet is beszirnolta nyilvanval6an, mert az o nrlajdona. Teh6t,

innent6l kezdve, hogyha elveszik bel6le, akkor, hogy nyilvrtr meglev6 dpiiletet nem fognak

lebontani. Bar, a Suba utc6n6l volt azdrt ene is p6lda, de ezeket az 6piileteket nem illegalisan

6pitett6k.

B. A.. Nem tudom, akkor lehet, hogy nem fogalmaztam kell6en 6rthet6en. Teh6t az

onkormtinyzat, ha az onkormrinyzat vag ki frit, minden esetben Ultet helyette. Minden

esetben. Nem biztos, hogy pont oda, mert mint mondtam, a k6myezetv6delmi szakemberek

szerint, ahol egy nagy f6t kivdgtak, oda, arra a hetydre nem biztos, hogy tudunk, s<il egy j6

ideig nem lehet odaflltetni. De darabszimra iiltettink, s6t, tdbbet szoktunk tiltetr:i. Ha a

30



magiinszem6ly v6g ki a saj6t tulajdonrfur, akkor is kell neki [ltetni vagy megvriltania p6nzben

ezeket a flikat. Teh6t, a XVL keriiletben tdbb fat iiltetiink, mint amennyit kiv6gunk.
imi lehessen az Onkormrinyzat Facebook oldakin. Szakembereket meg fogluk k6rdezni,
nagyonj6 6tlet.

Ugyancsak j6 6tlet az, hogy akkor rakjunk ki egy N4-es lapot a fara. Ki fogunk rakni, ezen
nem mrilik-

Megint, n4 val6sziniileg nem fogalmaztam 6rthet6en. Tehrit. az Onkormdnyzat nagy
leveg6t vett 6s tenyleg nagy teriiletet szeretne rendbe rakni. A Ballada utc4 tehrit ez a
Honv6ds6gnek a szdl6t6l eg6szen a L6gcsavar utcaig, tehat az tJjszitsz utcriig 6s a M6ty6sftildi
repteret bezfu6 teriiletig. TehAt, ezt az egdszet szeretndnk valahogyan 6lhet6vd tenni. Ugye ez

szinle kizi.(6lag magri.ntulajdon. Tehiit az OnkormiiLnyzatnak ott nincs tulajdona, most

szeretn6nk majd egy kdaertletnek haszn6lt utakat megszerezni. De ott nektink egy telkiink
volt, azt eladtuk jdgcsarnok 6pit6sre. Meg mellette van m6g egy telkiink, amit meg b6rbe

adunk, de ennyi. Teh6t, ennyi az Onkormiinyzatnak on a rulajdonosi szemldlete. igy nyilvan
az, hogy 6n mit szeretndk oft letni, az kev6ss6 relevdns, mert val6sziniileg a tulajdonosok

szinddkrimak kell tal6lkomi az Onkormanyzat szand6kdval, mert egydbk6nt, nem tudom...
Magyarorszigon demokricia van, nem tudjuk rdk6nyszeriteni embereke, hogy mit
csinrlljanak, vagy mit ne csiniiljanak a saj6t tulajdonukkal.

Sz. H.-nak mondom, ugye az6rt mondtam, hogy lebetonozni, mert ez a lipeg6 az

betonb6l van. Tehrlt, hogyha ott akarunk valamit csinilni, a kdzte lev6 zdld feliiletet is le kell
betonoznunk. De mondom, err6l majd megk6rdezziik a kdmy6k lak6it.

A Sashalmi meg6ll6nak van-e lehet6sdge, hogy legyen? Igen vagy nem? Nem mi
tervezziik, nem a kertileti Onkormritryzat. Most mifu rillami megbizis, vagy FOMTERV nevii

c6g tervezi. Ha az szeretne t<ilem, hogy mondjuk, tippeljek 16, ugye a szakemberek majd

elddntik, hogy lehet, nem lehet. Mondtam, vrt ez a szorz6, aminek magasabbnak kell lemi
egyn6l. Ea a szakemberek el fogirik ddnteni. Ha 6n most tippelndk,6t azt mondom, hogy 90

sziual€k az es6lye, hogy nem lesz ott megiill6. De l0 szizaldk esdly van. Domer tr, az nem

tervez6. Domer Lajos a F6vrirosi Onkormrinyzatniil volt kdzlekeddsi szakember. Ha j6l
emldkszem, akkor Szeneczey Bakias ftipolg5rmester-helyettesnek a megbizottja volt. Tehrit 6

jrirt ott egyeztetni a tervez6kkel, meg a tervez6 c6ggel. De, 6 nem is megrendel<ii pozicidban

van, mert a megrendel6 a Budapesti Kdzleked6si Kdzpont volt, 6s o rendelte meg a
F6MTERV-I61. Teh6t o rengeteget tud err6l a projektr<il, k6tsdgtelentil igy van, de nem 6 a

tervez6. Nem neki kellett volna egy6bk6nt tartani lakosstigi f6rumot 6s nem is a tervez6nek,

ha ezt mondtam, akkor t6vedtem. Hanem a megrendel6, tehiit a Budapesti Kdzleked6si

Kdzpontnak kellett volna ilyeneket tartania.

Az iv6kutat megn6zztik a M6tyas kir6ly t6ren.

Kisboltok szam6ra b6rleti dij-kedvezmdny. Eddig ez nem meriilt ftil. Majd megndzziik,

hogy jogilag van-e erre lehet6seg, hogy bizonyos szakmiik szfundra az Onkorm6nyzat...

Nyitvri.n csak az Onkormanyzat bdrlemdny6ben - adhasson lehet<is6get ana, hogy olcs6bb

Iegyen a b6rleti dij. De, azert azt tegyiik hozzir, hogy az cink... a jelenleg a XVI. keriiletben

tal6lhat6 boltoknak az elenyeszi kisebbs6ge az, ami dnkormanyzati bdrlem6nyben van.

Eleny6sz6 kisebbsdg.

Nos! Hdlgyek, Urak! En rigy tudom, hogy minden kdrddsre v6laszoltam. Nagyon

sz6pen kdszdndm, hogy eljdttek a mai dnkormdnyzati kdzmeghallgatrisra! Tovribbi sz6p est6t

kivrfurok mindenkinek!
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Jelen jeryz6kiinyv lezirfsira 18:59-kor kertilt sor.
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